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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

Ekološko kmetovanje – še neizkoriščena 
priložnost?

Ekološko kmetijstvo predstavlja način kmeto-
vanja, ki v zadnjem obdobju pridobiva vse več-
ji pomen. Slovenija se ponaša s  pestrimi narav-
nimi danostmi, ki jih zaznamujejo različni tipi po-
krajin z bogato krajinsko členitvijo in velik delež vi-
šinskih kmetij ter drugih območij z omejenimi mo-
žnostmi za kmetijsko dejavnost. Vse to predstavlja 
odlične možnosti za ekološki način kmetovanja, ki 
pomembno prispeva k zagotavljanju dobrin, ohra-
njanju kmetijske krajine in izboljšanju biotske ra-
znovrstnosti, varstvu virov pitne vode in varovanju 
okolja nasploh.

Ekološko kmetijstvo pozitivno vpliva na trajno-
stno gospodarjenje z neobnovljivimi naravnimi vi-
ri in uveljavljanje načela dobrobiti živali. Rastlin-
ska pridelava in reja živali  se v ekološkem kmetij-
stvu celostno dopolnjujeta. Zagotovljen je stalen 
nadzor nad pridelavo in predelavo pridelkov ozi-
roma živil »od njive do krožnika«, kar pomeni več-
jo varnost za potrošnike, ki se odločijo za nakup 
takšnih živil.

Govorimo torej o pridelavi visoko kakovostne in 
varne hrane z bogato prehransko vrednostjo in vi-
soko vsebnostjo vitaminov, mineralov in antioksi-
dantov. Ker je uporaba lahko topnih mineralnih 
gnojil, pesticidov, gensko spremenjenih organiz-
mov in proizvodov, pridobljenih iz teh organizmov, 
ter različnih regulatorjev rasti pri tem načinu kme-
tovanja prepovedana, se ne more zgoditi, da bi to-
vrstne snovi končale na krožnikih potrošnikov.

V letu 2017 je bilo v ekološko kontrolo vključe-
nih 3.635 kmetijskih gospodarstev oziroma 5,2 od-
stotka vseh kmetij v Sloveniji s skupno 46.222 hek-
tarjev kmetijskih zemljišč, kar pomeni 9,6 odstotka 
vseh kmetijskih zemljišč v uporabi. Število ekolo-
ških kmetij oziroma pridelovalcev in predelovalcev 
sicer iz leta v leto narašča. V letu 1999 je za plačilo 
za ekološko kmetovanje v okviru programa razvo-
ja podeželja zaprosilo 41 pridelovalcev, v letu 2016 
pa že več kot tri tisoč.

Rast števila ekoloških kmetij in povečanje eko-
loških površin se pričakuje tudi v prihodnjem ob-
dobju, hkrati pa se kaže potreba po bolj organizira-
nem nastopanju na trgu in bolj učinkovitem osve-
ščanju potrošnikov. V sedanji ekološki pridelavi 
prevladuje živinoreja, največ povpraševanja po-
trošnikov pa je po svežih vrtninah in sadju ter ne-
mesnih, zlasti mlevskih in mlečnih izdelkih.

Zgornja Savinjska dolina naj bi bila za ekološko 
kmetovanje naravnost idealna destinacija, toda v 
praksi je slika drugačna. Kot pišemo v tokratni te-
mi tedna, se kmetje v večjem številu ne odločajo za 
ekološko kmetovanje zaradi, po njihovem mnenju, 
preveč zapletene birokracije in previsokega stro-
ška certificiranja. Več o tem na naslednjih straneh.

(BK)
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SANACIJA VODOVODA V MOZIRJU

Nova povezava za več pritiska v ceveh

Izvajalci del bodo električne vode spravili pod zemljo. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Delavci Javnega podjetja Komu-
nala Mozirje v teh dneh razkopa-
vajo okoli mozirskega sejmišča in 
menjujejo vodovodne cevi. Hkrati 
so povezali javni vodovod z neka-
terimi gospodinjstvi in glavni vod 
povezali z Lokami.

ZAMENJALI CEVI IN POVEZALI 
VODOVODA

Novi vodovodni vod je bil v času 
gradnje krožnega križišča pri avto-
busni postaji speljan do gradbišča, 
naprej pa ne. Sedaj so ga poveza-
li s tistim v smeri Lok in zamenjali 
vrsto dotrajanih cevi. Na sejmišču 
so bili namreč pogosti defekti, ki 
jih je bilo potrebno sproti sanirati. 

O slabem pretoku vode na tem 
delu mozirske občine priča dejstvo, 

V ZEMLJO TUDI ELEKTRO VODI
Hkrati z menjavo in gradnjo no-

vega vodovodnega priključka de-
lavci Elektra Celje dajejo pod zem-
ljo elektro vode. V sklopu tega pro-
jekta bodo odstranili transforma-
torsko postajo pri mozirskem kul-
turnem domu, vsa električna nape-
ljava ob Šmihelski cesti pa bo dana 
pod zemljo.

Objekt transformatorske posta-
je ob novem Turistično informa-
cijskem centru pri avtobusni po-
staji bo prav tako izgubil svojo vlo-
go. Namesto popolne odstranitve, 
tako odgovorni na mozirski občini, 
naj bi ostal del, v katerem bo ko-
lesarnica.

Benjamin Kanjir

da je v času, ko se je polnil rezer-
voar na Podvrhu, pritisk v ceveh po-
polnoma padel, kar so Ločani dol-
go čutili. Tuširanje v zgornjih nad-

stropjih stanovanjskih hiš je bilo 
domala nemogoče. S končanjem 
tega projekta in povezavo z novim 
vodom, bo ta problem odpravljen.

EKOLOŠKO KMETOVANJE V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI ŠELE V POVOJIH

Naravi in ljudem prijazno kmetovanje je lahko prihodnost 
naših kmetov

V slovenskem kmetijstvu se 
vedno več pozornosti namenja 
ekološki obliki in načinu kmeto-
vanja. Število ekoloških kmetij in 
povpraševanje po ekoloških pri-
delkih se zvišujeta, saj ekološka 
pridelava ustreza pričakovanjem 
vedno večjega števila potrošnikov. 
Tudi naša država že vse od vsto-
pa Slovenije v EU podpira ekolo-
ške pridelovalce in predelovalce. V 
Zgornji Savinjski dolini so ekološke 
kmetije večinoma usmerjene v re-
jo živine, medtem ko je certificira-
ne ekološke pridelave zelenjave in 
sadja v dolini zelo malo.

EKOLOŠKIM KMETOVALCEM 
NAMENJENIH VEČ PODPOR

V ekološkem kmetovanju se 
ves čas poudarja koristnost traj-
nostnega kmetovanja in pridela-
va visoko kakovostnih pridelkov 
in proizvodov. V okviru programa 
razvoja podeželja je za ekološko 
kmetovanje v petletnem obdobju 
do 2020 namenjenih 65,3 milijo-
na evrov. Ekološki kmetovalci lah-
ko prejmejo podporo tudi preko 
ukrepov kmetijsko-okoljsko-pod-
nebnih plačil, območij z omejeni-

mi dejavniki za kmetijsko pridela-
vo, shem kakovosti in ukrepov za 
ustanavljanje skupin in organizacij 
proizvajalcev. 

Vendar ekološki način kmetova-
nja ni preprost. Tu se ves čas tran-
sparentno izvaja nadzor nad pride-
lavo in predelavo pridelkov oziroma 
živil. Prepovedana je uporaba lahko 
topnih mineralnih gnojil, vseh pe-
sticidov, gensko spremenjenih or-
ganizmov in še in še … Posledično 
je pri tem načinu kmetovanja veliko 
več ročne obdelave zemlje. 

EKOLOŠKE PRIDELAVE 
ZELENJAVE IN SADJA V DOLINI 

ZELO MALO 
Za pridobitev certifikata she-

me kakovosti ekološke pridelave 
kmetija potrebuje od dve do tri le-
ta. Na predpisan način kmetovanja 
je potrebno pripraviti obdelovalne 
površine, jih očistiti vseh nevarnih 
snovi in prilagoditi sam način de-
la. Tako je potrošnikom zagotovlje-
na varnost kupljenih ekoloških pri-
delkov in izdelkov. Kmetovalci iz-
postavljajo, da si morajo kljub pri-
dobljenemu certifikatu še dodatno 
pridobiti zaupanje kupcev, saj mo-
rajo opravičiti višjo ceno prodajne-
ga blaga.

Po podatkih Štefke Goltnik, ko-
ordinatorke za območje Izposta-
ve Mozirje pri Kmetijsko gozdar-
skem zavodu Celje, je certificira-
ne ekološke pridelave zelenjave in 
sadja v naši dolini zelo malo. »Ve-
činoma se porabi za samooskrbo 
lastnih kmetij, tržne pridelave sko-
raj ni. Problem vidim v tem, da so 
ekološke predvsem višinske kme-
tije, ki imajo tudi težje prideloval-
ne pogoje. V ekološko pridelavo so 

usmerjene tudi nekatere turistič-
ne kmetije, ki z ekološko pridela-
nimi surovinami popestrijo obro-
ke za goste.« 

Tudi na simpoziju o ekološkem 
kmetijstvu, ki so ga konec januarja 
pripravili na fakulteti za kmetijstvo 

in biosistemske vede, so predstav-
niki ekoloških turističnih kmetij pri 
obravnavi trženja hrane na svojih 
kmetijah opozorili na zapleteno bi-
rokracijo in stroške certificiranja, 
ki niso zanemarljivi. 
EKOLOŠKE KMETE V NAŠI DOLINI 

NAJBOLJ ZANIMA ŽIVINOREJA
V Sloveniji in tudi v naši dolini v 

ekološki pridelavi prevladuje živi-
noreja, tudi večina ekoloških ob-
delovalnih površin je namenjenih 

950 kmetij, 
ki obdelujejo 5.700 hektarjev 
kmetijske zemlje, je bilo v 
letu 2018 v Zgornji Savinjski 
dolini. Od tega je ekoloških 
86 kmetij, te obdelujejo 890 
hektarjev kmetijskih zemljišč.
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KMETIJSKO GOZDARSKI ZAVOD CELJE, IZPOSTAVA MOZIRJE 

Pred oddajo zbirne vloge je treba uskladiti zemljiške podatke 

Sloj GERK prikazuje strnjene površine kmetijskih zemljišč z enako 
dejansko rabo, ki so v uporabi enega kmetijskega gospodarstva. 

(vir: MKO).

S ponedeljkom, 25. februarja, se 
je v Sloveniji začelo vlaganje vlog 
za neposredna plačila v kmetij-
stvu. Tako imenovana subvencij-
ska kampanja bo trajala v rednem 
roku do vključno 6. maja. Predvi-
den je tudi enomesečni rok za za-
mudnike, ki pa bodo za vsak dan 
zamude prejeli nižja sredstva. Na 
mozirski izpostavi Kmetijsko goz-
darskega zavoda Celje opozarjajo 
na nove letalske posnetke kmetij-
skih zemljišč in na nujnost uskla-
jevanja GERK-ov na upravni enoti, 
kar je treba opraviti pred vnosom 
zbirnih vlog v računalniško aplika-
cijo.
PISNO OBVESTILO O ZAČETKU IN 

POGOJIH KAMPANJE
Iz mozirske izpostave so o začet-

ku vnosa pisno obvestili vse kme-
tovalce sredi februarja. Seznanili 
so jih z nekaterimi novostmi in jim 
določili termin za sestanek na iz-
postavi, kjer bodo svetovalke opra-
vile računalniški vnos vlog. 

Kot pravi koordinatorka Štefka 
Goltnik, računajo, da bo vloge od-

dalo okoli 900 kmetovalcev, to je 
nekoliko manj kot leto poprej, saj 
sredstva pripadajo tistim, ki zem-
ljišča tudi zares obdelujejo. 

USKLAJEVANJE Z NOVIMI 
POSNETKI

»Zaradi novih letalskih posnet-
kov naše doline iz leta 2018 je nu-
jen pregled in po potrebi tudi do-
polnjevanje GERK-ov, saj so vidne 

nove rabe zemljišč ali spremenje-
ne meje GERK-ov, ali druge spre-
membe na GERK-ih, ki jih je pot-
rebno urediti na upravni enoti vsaj 
en dan pred vnosom zbirne vloge,« 
pojasnjuje Goltnikova.

Lastnike zemljišč, pri katerih 
glede na najnovejše orto foto po-
snetke prihaja do neskladij, je o 
tem že predhodno obvestila Agen-

cija RS za kmetijske trge in razvoj 
podeželja.

PREDHODNO NAROČANJE NA 
UPRAVNI ENOTI

Kmetje, ki so dobili taka obve-
stila, se morajo zglasiti na Upravni 
enoti Mozirje, da uredijo vse potreb-
no. Kot je povedala načelnica eno-
te Milena Cigale, so tu na povečan 
obisk strank pripravljeni. »Zaradi 
novih orto foto posnetkov, ki so bi-
li posneti v letu 2018, v letošnjem le-
tu pričakujemo okoli 900 popravkov 
GERK-ov. Popraviti jih morajo vsi, ki 
bodo letos oddali zbirno vlogo in 
imajo neurejene podatke v registru 
kmetijskih gospodarstev, o čemer 
so bili že obveščeni.«

Cigaletova je še dodala: »Od 21. 
januarja – prej zaradi nedelovanja 
aplikacije ni bilo možno delati – do 
danes smo opravili že 270 sestan-
kov. Delo bomo opravljali do sredi-
ne maja, opravljajo ga tri sodelav-
ke.« Za nemoteno delo prosijo vse, 
da se predhodno naročijo. Do 20. 
marca so vsi termini že zasedeni.

Marija Lebar

živinoreji ali pridelavi krme zanjo. 
Prav pri govedu vidijo strokovnja-
ki največji potencial, saj se trenu-
tno večina ekološko vzrejenih živa-
li po zakolu izgubi med konvenci-
onalnimi. 

Tudi Goltnikova opaža podobno 
stanje. »Nekatere kmetije vzreje-
no živino tržijo kot ekološko preko 
Kmetijske zadruge Šaleška dolina, 
ki odkupuje in tudi naprej prodaja 
ekološko govedino. Druge imajo pri-
rejeno živino le za samooskrbo dru-
žine, nekaj ekološko vzrejene živine 
pa gre na konvencionalni odkup in 
se praktično »izgubi« na trgu.« 

To je škoda, saj tudi po mnenju 
Goltnikove zanimanje za ekološko 
pridelano meso obstaja. Zato meni, 
da bi bilo dobro, če bi si »katera od 
ekoloških kmetij lahko doma ure-
dila prostore za razsek mesa in po-
nujala ekološko meso tako posa-
meznim potrošnikom kot tudi jav-
nim zavodom. Javni zavodi so na-
mreč dolžni kupovati določen de-
lež ekološko pridelane hrane oziro-
ma surovin za pripravo obrokov«.

EKOLOŠKA PRIREJA 
IN PREDELAVA MLEKA 

NEIZKORIŠČENA PRILOŽNOST 
Neizkoriščena priložnost v vsej 

državi, ne le naši dolini, je tudi eko-
loška prireja in predelava mleka. 
Na nivoju države je lani pridelava 
ekološkega mleka dosega sedem 
milijonov litrov, kar je zelo malo. V 
naši dolini le dve ekološki kmetiji 
proizvajata mleko, kar je po bese-
dah Goltnikove premalo, da bi bil 
odkup ločen, zato se ekološko mle-
ko žal meša z ostalim mlekom. 

»Mlekarne oziroma odkupoval-
ci so sicer zainteresirani za odkup 
ekološkega mleka, a se kmetje ne 
odločajo za to, ker odkupna cena 
ni najbolj stimulativna.« Poleg te-
ga bi po mnenju Goltnikove za ren-
tabilen ločen odkup ekološkega 
mleka moralo biti v to usmerjenih 
več kmetij. »Zagotovo bi pa lahko 
kmetije ekološko mleko ponudile 
direktno javnim zavodom, kot to že 
delajo posamezne konvencionalne 
kmetije.«

Tatiana Golob

Štefka Goltnik, koordinatorka za 
območje mozirske izpostave pri 
KGZ Celje:

»Problem vidim tudi v tem, da ve-
like trgovske verige ponujajo ekolo-
ško hrano po nizkih cenah. Potrošni-
ki se dokaj radi oskrbijo s prehran-
skimi artikli na enem mestu, torej v 
trgovskem centru, saj čas največkrat 
odloča o nakupih. Naše kmetije za-
radi geografskih pogojev ne more-
jo parirati tem cenam in je zato tu-
di interes med kmeti po tržni pri-
delavi manjši. Možnosti za povezo-
vanje ekoloških kmetov in ponud-
bo na enem mestu seveda obstaja-
jo, kot tudi možnost, da pridelovalec 
dostavlja prehranske artikle stranki 
na dom.

Priložnost za kmete, ki se želijo 
vključiti v ekološko pridelavo in pre-

delavo, vidim tudi v pridelavi različnih vrst sadja v travniških sadovnjakih 
in predelavi tega sadja. Povpraševanje po ekoloških sokovih, kisu, raznih 
žganjih, sušenem sadju in marmeladi ni zanemarljivo. Gre predvsem za 
avtohtone sorte sadja, ki so odporne na bolezni in škodljivce, zato ekolo-
ška pridelava ne predstavlja velikega problema.«

(Foto: ML)
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OBČINA GORNJI GRAD

Sredstva za 
novorojence odslej 
na računu staršev
Po novem gornjegrajskim občanom, ki bodo 

vložili vlogo za enkratno denarno pomoč za no-
vorojenca, ne bo več treba odpirati posebnega 
transakcijskega računa. Doslej so morali star-
ši na ime otroka odpreti transakcijski račun, na 
katerega so po vloženi vlogi in odločbi s stra-
ni občine prejeli sredstva. Odslej bodo sredstva 
lahko prejeli na svoj račun. 

V občini Gornji Grad trenutno starši za prvega 
otroka prejmejo 150 evrov, za drugega 180, tret-
jega 210 evrov in tako dalje. Tudi višina sredstev 
se bo v kratkem povečala, saj občinska uprava 
pripravlja nov predlog za višjo pomoč, ki bo ve-
ljaven po sprejemu na občinskem svetu.

Štefka Sem

OBČINSKI SVET LUČE 

Cene najema grobov ostajajo na 
dosedanji ravni 

najem dvojnega groba je 40 evrov. Enkratna ce-
na zakupa žarnega groba v obzidju je 500 evrov, 
ki vključuje dvoletno najemnino. V cenah je že 
vključen DDV. 

Prihodki od pobrane najemnine so namenski 
in se porabljajo za pokritje stroškov vzdrževanja 
pokopališča in mrliške vežice, govorov in nošenja 
zastave. Iz te postavke se plačuje pogodbeno de-
lo za upravljanje vežice in pokopališča ter za na-
kup opreme oziroma investicije na tem področju. 

Marija Lebar

O DELOVANJU CENTRA ZA SOCIALNO DELO PO REORGANIZACIJI 

Za občane se dostopnost do storitev ne spreminja

Vršilka dolžnosti direktorice Centra za 
socialno delo Savinjsko-Šaleška Helena 
Bezjak Burjak se je v Mozirju srečala z 

županjama in župani naše doline.
 (Foto: Marija Lebar) 

V prostorih mozirske enote Centra za social-
no delo Savinjsko-Šaleška (CSD SŠ) je nedavno 
potekalo srečanje vršilke dolžnosti direktorice 
CSD SŠ Helene Bezjak Burjak in pomočnice di-
rektorice Marjane Veršnik Fale z enote Mozirje 
z županjama in župani naše doline. 

DOSTOPNOST ZA OBČANE ENAKA
Bezjak Burjakova se je na srečanju predsta-

vila županom. Predstavljeno jim je bilo tudi, ka-
ko poteka po lanski reorganizaciji delo mozirske 
enote. Bistveno je, da se za občane dostopnost 
do storitev ne spreminja. To pomeni, da lahko 
vlagatelji tudi za uveljavljanje pravic, za kate-
re se po novem vodijo postopki na enoti v Ve-
lenju, kot so subvencija vrtca, otroški dodatek 
in štipendije, pridobijo informacije, oddajo vlo-
go za spremembo, podajo pritožbo ... na enoti v 
Mozirju.

POMEMBNA STORITEV POMOČI NA DOMU 
V drugem delu srečanja je bilo županom pred-

stavljeno izvajanje storitve pomoči na domu, ob 
tem je bil izpostavljen predlog za novo ceno stori-
tve. Dejstvo je, da bo zaradi spremembe plač nuj-
no potrebno zvišati ceno storitve pomoči na do-
mu, je povedala Veršnik Faletova. Z njene stra-
ni je bila podana pobuda, da bi ta podražitev naj 
ne vplivala na višino cene za uporabnike in bi naj 
breme podražitve poskušale prevzeti občine. 

Mnenje županov je bilo, da je storitev, ki se iz-
vaja za njihove občane, izredno pomembna, ob 
tem pa so izpostavili tudi težave s financiranjem 
občin. Ob zaključku je bilo sprejeto stališče, da 
se pripravi izračun nove cene, ki jo bodo župani 
posredovali občinskim svetom in preverili mož-
nosti za dodatno subvencioniranje. 

Marija Lebar

ZAVOD ZA VARSTVO PRI DELU 

Brezplačne meritve radona tudi na območju občine Mozirje
Fiziki Zavoda za varstvo pri delu v sodelova-

nju z ministrstvom za zdravje izvajajo projekt 
brezplačnih preventivnih meritev radona. Pro-
jekt poteka v dveh sklopih območij. V prvem so 
občine, ki so že prepoznane kot območja z več 
radona. V drugi sklop so uvrstili meritve na do-
movih prebivalcev še v 27 drugih občinah po 
Sloveniji, med njimi tudi v mozirski.

ravnanje z njim. V prostoru ga namestijo za me-
sec do dva, nato ga po pošti vrnejo na zavod. Iz-
vedenci bomo opravili analize in izsledke pos-
lali občanom.

Radon je naraven, radioaktiven plin brez bar-
ve in vonja. Nabira se v zaprtih prostorih in je 
s svojim radioaktivnim delovanjem za zdravje 
škodljiv. Po nekaterih ocenah naj bi bil vsak de-
seti rak na pljučih posledica vpliva radona. Kon-
centracijo radona v prostorih je mogoče znižati 
z nekaterimi ukrepi, kot so prezračevanje, zate-
snitve razpok in špranj v tleh in z večjimi grad-
benimi posegi. 

Marija Lebar

INFORMACIJE IN PRIJAVA NA SPLETNI 
STRANI ZAVODA 

Prebivalce območij, ki so našteta na spletni 
strani zavoda, da sodelujejo v projektu. Meri-
tev je brezplačna, saj jo financira Uprava RS za 
varstvo pred sevanji. Na spletni strani http://
www.zvd.si/zvd/zdravo-okolje/radioaktivni-ra-
don-brezplacne-meritve-po-sloveniji/ je podro- 
bno razložen postopek meritve in na koncu ele-
ktronska prijavnica, s katero se občani navede-
nih občin lahko vključijo v projekt meritev. 

PO MESECU ALI DVEH SLEDI 
ANALIZA

Občani na dom dobijo detektor in navodila za 

Občina Luče je v letu 2011 sklenila desetletne 
najemne pogodbe grobov in izdala položnice za 
dvoletno obdobje. Ta sistem se je pokazal kot 
učinkovit, tako uporabniki dobivajo vse odtlej 
položnice za najem vsaki dve leti. Predlog, ki ga 
je predstavil župan Ciril Rosc na februarski se-
ji občinskega sveta, predvideva, da se višina na-
jema ne spreminja. 

Svetniki so se s predlogom strinjali. Za ob-
dobje 2019-2020 je cena za najem enojnega 
groba ali žarnega groba v obzidju 26 evrov, za 
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OBČINA NAZARJE

Ustanovljeni krajevni odbori, 
imenovane predsednice 

V občini Nazarje imajo tri kra-
jevne skupnosti, v vsaki od njih so 
nedavno izvedli zbore krajanov. V 
skladu s predpisi je treba zbore v 
krajevnih skupnosti izvesti najpo-
zneje v 60 dneh po lokalnih voli-
tvah. Na zborih so krajani izvoli-
li predstavnike v odbore krajevnih 
skupnosti. Sledile so konstitutivne 
seje krajevnih odborov, na katerih 
so za štiriletni mandat imenovali 
predsednike, točneje predsednice.

V KS Nazarje je dosedanjega 
predsednika Ivana Turka nasle-
dila Vanja Hofbauer, v KS Ko-
karje je predsednica Andreja 
Zupan, na čelu šmarškega kra-
jevnega odbora pa je Olga Oboj-
nik. Za Zupanovo je to tretji man-
dat na mestu predsednice, za 
Obojnikovo pa drugi. Obe sta tu-
di članici aktualnega občinske-
ga sveta.

Marija Lebar

V NIZKI VRATA ODPRLA PIZZERIJA NA VASI

Nova delovna mesta in 
obogatitev turistične ponudbe

V gostinskem objektu je dobilo zaposlitev šest ljudi različnih 
profilov, rečiška občina pa obogatitev turistične ponudbe. 

Podjetje JPL d. o. o., ki je znano 
predvsem po slaščičarni Lili v Šo-
štanju, je svojo dejavnost razširilo 
sedaj še na ponudbo pic. Lastni-
ka Lili in Janez Petrovič sta v petek, 
22. februarja, v Nizki odprla Pizzeri-
jo Na vasi. V gostinskem objektu je 
dobilo zaposlitev šest ljudi različ-
nih profilov, rečiška občina pa obo-
gatitev turistične ponudbe. 

Stroški investicije so bili po be-
sedah zakoncev Petrovič visoki, a 
o konkretnih številkah ne govori-

ta rada. Upata le, da je njuna odlo-
čitev pravilna in se bo naložba hit-
ro povrnila. Z birokracijo, kot pravi-
ta, nista bila ravno zadovoljna. »Po-
stopkov glede pridobivanja doku-
mentacije raje ne bi komentirala. 
Upava, da bo državni aparat začel 
razmišljati o pomoči ali da bo vsaj 
stopil nasproti malemu gospodar-
stvu in mu olajšal delovanje. Na 
način, kako sedaj deluje, podjetni-
ke le izčrpava.«

Tekst in foto: Marija Šukalo

VOLITVE V EVROPSKI PARLAMENT 

Med kandidati za evropske 
poslance tudi Urša Zgojznik

DRUŽBA GOLTE POSLUJE USPEŠNO

Še nekaj poslovne izgube, a se 
zaostanek zmanjšuje

Še nedokončano apartmajsko naselje obeta v prihodnje nove prilive 
dohodka. (Foto: Jože Miklavc)

V pogovoru s Samom Krivi-
cem, predstavnikom družbe Sicom 
Invest, do nedavnega večinskega 
lastnika družbe Golte, smo izvede-
li, da je prišlo do odkupa večjega 
deleža podjetja s strani dveh ukra-
jinskih investitorjev. Tako je od 97 
odstotkov lastništva Sicom Investu 
preostalo 24 odstotkov. 

Z NADŠKOFIJO PODPISALI 
SPORAZUM O SODELOVANJU
Lastniki so zadovoljni, da so la-

ni z lastnikom velikega deleža ze-
mljišč Nadškofijo Ljubljana, na ka-
terih so smučišča in žičniške na-
prave, našli skupni jezik in podpi-
sali sporazum o sodelovanju. 

Dobre odnose je potrdil tudi ne-
davni obisk visokega predstavnika 
družbe za storitve Metropolitana 
Janeza Celarja na Golteh, kjer so 

si z županom mozirske občine Iva-
nom Suhoveršnikom ogledali na-
stanitvene zmogljivosti, osrednja 
smučišča in se seznanili z gospo-
darjenjem v obdobju, ko z Goltemi 
upravlja nova ekipa. 

ZA 20 ODSTOTKOV BOLJŠE 
POSLOVANJE

Dokončali so dvanajst apartma-
jev, ki so že vključeni v najemnih 
pogodbah. Po zaključku smučar-
ske sezone bodo dokončali še 
ostalih 24. 

Kaj več o poslovanju, ki je bilo 
v povprečju za 20 odstotkov bolj-
še kot v primerljivem obdobju le-
to poprej, bo znanega ob zaključku 
zimske sezone, ko bo sistem pre-
šel na letno-koledarsko obračun-
sko obdobje.

Jože Miklavc

Predsednica društva Ekologi 
brez meja in zagovornica varovanja 
okolja Urša Zgojznik je napovedala 
kandidaturo za prihajajoče volitve 
v Evropski parlament. Zgojznikova, 
ki je rojena Mozirjanka, zadnje ča-
se pa živi na Polzeli, je bila v lan-
skem decembru proglašena za Slo-
venko leta. Na majskih volitvah se 
bo potegovala za mesto poslanke v 
Evropski parlament kot nestrankar-
ska kandidatka.

Zgojznikova, ki se že deset let 
udejstvuje v okoljskem aktiviz-
mu, aktivno je vpeta v akcijo Očis-
timo Slovenijo, je ob najavi kandi-
dature povedala: »Zastopanost ze-
lenih politik na lokalnem in naci-

onalnem nivoju je izredno slaba. 
Primanjkuje nam zelene politične 
volje in povezovanja. Primanjku-
je pa nam tudi časa za spopada-
nje s podnebnimi spremembami. 
Mnogo odločitev, ki usodno vpliva-
jo na to, ali bodo naši otroci in vnu-
ki živeli v čistem in zdravem okolju, 
ni odvisnih samo od nas samih, saj 
se sprejemajo na mednarodni rav-
ni. Verjamem, da bi morala Evropa 
ostati vodilna sila v svetu, ki bo tu-
di ostale velesile prepričala v nuj-
nost omilitve neizbežnih podneb-
nih sprememb in njihovih kata-
strofalnih posledic za življenje na 
našem planetu.« 

Marija Lebar
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OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Občina pred investicijskimi projekti predvsem v cestno omrežje
Na 3. seji rečiškega občinskega 

sveta sta županja Ana Rebernik in 
v. d. direktorja občinske uprave Rok 
Jamnikar svetnikom podala odgo-
vor na vprašanje glede obnove ces-
te na Spodnje in Zgornje Pobrežje. 
Ker občina še ni sprejela rebalansa 
proračuna, približujejo pa se roki za 
oddajo gradiva za določene projek-
te, so morali dokumenti identifikaci-
je investicijskih programov, ki jih je 
predhodno obravnaval odbor za go-
spodarstvo, na glasovanje občin-
skega sveta.
ČASOVNA DINAMIKA IN TEHNIČNA 

IZVEDBA OBNOVE CESTE 
Vprašanje svetnika na 2. seji se 

je nanašalo na obnovo ceste, in si-
cer s kakšno časovno dinamiko, v 
kakšni dolžini in tehnični izvedbi 
se načrtuje njena modernizacija. 
Po besedah Jamnikarja je obnova 
ceste Trnovec–Pobrežje predvide-
na v celotni dolžini, na posameznih 
odsekih pa je predvidena različna 
širina cestišča. Od Trnovca do ga-
silskega doma se širina še usklaju-
je s krajani desnega brega in prila-
gaja terenu, poleg tega je načrto-
van pločnik. 

Po planu bi koncesijo lahko po-
delili do konca poletja, izvedba bi 
bila mogoča v letih 2019 in 2020 ob 
predpostavki, da ne pride do ne-
predvidenih zapletov. Natančnega 

roka pričetka del zaradi vpliva zu-
nanjih dejavnikov ni mogoče pov-
sem predvideti. Sočasno se bodo 
namestili kanalizacija in telekomu-
nikacijski vodi. Slednje lastniki te-
lekomunikacij sočasno polagajo 
na lastne stroške, občina pa pokri-

je strošek gradbenih del in zago-
tovi zemljišče. Načrtovana je tudi 
obnova vodovoda, kar sovpada s 
projektom vodovod Letošč. Obno-
va vodovoda ni vključena v konce-
sijo, je pa smiselno, da se vodovod-
ne cevi vgradijo v cestno telo. 

ODVAJANJE IN ČIŠČENJE 
KOMUNALNE ODPADNE VODE
Za projekt Odvajanje in čišče-

nje komunalne odpadne vode v 
porečju Savinje občine investi-
torke Rečica ob Savinji, Mozirje in 
Nazarje kandidirajo za nepovrat-

na sredstva v višini 85 odstotkov 
vrednosti projekta. V prvi fazi, ki je 
bila izvedena v letih 2017 in 2018, je 
šlo za rekonstrukcijo centralne čis-
tilne naprave v Mozirju. Do povra-
čila so upravičeni vsi nastali stro-
ški od leta 2014 dalje. 

OBČINSKI SVET POTRDIL 
UREDITEV DVEH VPADNIC 

V sklopu obnove trškega jedra 
na Rečici ob Savinji se bosta obno-
vili vpadnici, in sicer odsek pros-
vetni dom–Medgen borza in od-
sek Čujež–Občina Rečica ob Savi-
nji. Na odseku od prosvetnega do-
ma do Medgen borze je predvide-
na obnova vseh komunalnih vodov 
ter obnova križišča pri prosvetne-
mu domu. Na odseku od Čuježa 
do občine pa je predvidena obno-
va cestišča, zamenjava vodovod-

nih priključkov ter izgradnja javne 
razsvetljave in pločnika. Ostali ko-
munalni vodi na tem odseku so bili 
obnovljeni v sklopu obnove trške-
ga jedra. 
SPOMENIK NOB BO PRESTAVLJEN 

NA NOVO LOKACIJO 
Prav tako je bila ob rekonstrukciji 

trškega jedra predvidena prestavi-
tev spomenika NOB na novo lokaci-
jo ob pokopališču na Rečici. Občina 
je v soglasju z Zavodom za varstvo 
kulturne dediščine Slovenije pris-
topila k pridobivanju projektne do-
kumentacije, ki je v zaključni fazi. V 
dogovoru s predstavniki Združenja 
borcev za vrednote NOB Zgornje Sa-
vinjske doline je občina podala za-
vezo, da bo spomenik NOB presta-
vljen na novo lokacijo v enaki obliki 
najkasneje do 26. aprila letos.

SANACIJA LE V PRIMERU 
PRIDOBITVE SREDSTEV

Občina je na ministrstvo za oko-
lje in prostor podala prijavilo za fi-
nanciranje obnove Mržičevega 
mostu. Prav tako je bila izvedena 
prijava za sanacijo manjših usa-
dov in plazov na lokalnih cestah 
v Poljanah in na Homcu. Sanacije 
se bodo izvedle v primeru prido-
bitve sredstev. Občinski svet se je 
seznanil z dokumenti in jih soglas-
no sprejel.

Barbara Rozoničnik

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Zelena luč za največji projekt občine 

Cesta Križ–Florjan–Krnica je na več mestih zelo uničena. 
(Fotodokumentacija občine)

Gornjegrajski svetniki so potrdi-
li dokument identifikacije investi-
cijskega projekta za obnovo ceste 
Križ–Florjan–Krnica. Gre za triletni 
projekt, ki po tekočih cenah znaša 
milijon dvesto tisoč evrov in bo fi-
nančno največji projekt v občini le-
tos ter v naslednjih dveh letih. Le-
tošnja investicija bo znašala dob-
rih 356 tisoč evrov. 

TRETJINA NEPOVRATNIH 
SREDSTEV

Občina bo s strani gospodar-
skega ministrstva prejela 118 ti-
soč evrov nepovratnih sredstev 
in ravno toliko povratnih kreditnih 
sredstev, ki jih po enoletnem mo-

482 tisoč evrov. Javni razpis za iz-
vajalca del bo objavljen v marcu ali 
aprilu, dela pa se bodo začela izva-
jati junija in julija.
LETOS OBNOVLJEN KILOMETER

Omenjena cesta je bila prvič 
delno asfaltirana leta 1977 v dolžini 
enega kilometra, ki se bo obnavljal 
v tem letu. Ureditev odsekov ces-
te zajema odstranitev in zamenja-
vo celega ustroja ceste, sanacijo 
usadov. Letos bo prenovljen odsek 
nad Tevži v dolžini kilometra. V le-
tu 2020 odsek mimo Jam v dolžini 
1,2 kilometra in letu 2021 odsek pod 
Zavrhom v dolžini 730 metrov. 

Štefka Sem

ratoriju lahko vrača devet let, lah-
ko pa jih izplača tudi prej. Občinski 
delež investicije bo prav tako 118 ti-

soč evrov. Občina bo v celotni inve-
sticiji financirala štirideset odstot-
kov vrednosti projekta, kar znaša 

Prepotrebna obnova ceste Trnovec–Pobrežje je predvidena v 
celotni dolžini v letih 2019 in 2020 ob predpostavki, da ne pride do 

nepredvidenih zapletov. (Foto: IS)
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PROJEKT SOCIALE VARNOSTI ALI BOLJŠE BIVANJE ZA VSE

Posameznikom je potrebno zagotoviti dobre socialne 
pogoje bivanja

Po besedah Srečka Prislana (drugi z leve) je glavni namen projekta, 
da se lokalna skupnost poveže med sabo in prebivalcem zagotovi 

najboljše pogoje na področju socialnega bivanja.

Razvojni center kooperativ in 
socialnega podjetništva (KOSOP), 
Občina Nazarje in Društvo upo-
kojencev Nazarje so kot partner-
ji pristopili k projektu, ki bo lokal-
ni skupnosti zagotavljal boljše so-
cialne pogoje za bivanje. Projekt so 
konec januarja predstavili na mini-
strstvu za delo, družino, socialne 
zadeve in enake možnosti, izveden 
pa naj bi bil do konca oktobra. 

Partnerji projekta so 14. februar-
ja na sestanek povabili predstavni-
ke Zavoda Ruj, invalidskega podje-
tja BSH Hišni aparati ID in VDC Sa-
ša z namenom, da se kot izvajalci 
socialnih storitev v nazarski obči-
ni seznanijo s projektom ter skupaj 
izboljšajo pogoje za izvajanje soci-
alne varnosti v naši dolini.

POVEZOVANJE SUBJEKTOV, 
KI DELUJEJO NA PODROČJU 

SOCIALE
Projekt je zbranim predstavil di-

rektor centra KOSOP Srečko Pris-

lan. Po njegovih besedah je glav-
ni namen, da se lokalna skupnost 
poveže med sabo in prebivalcem 
zagotovi najboljše pogoje na po-
dročju socialnega bivanja. Projekt 
je sestavljen iz treh faz. V prvi se 
je oblikovalo partnerstvo, v dru-
gi sledi analiza podatkov s tere-

na, v tretji pa oblikovanje social-
nega programa. Prislan je še dejal, 
da je potrebno med sabo poveza-
ti vse generacije ljudi, saj se soci-
ala tiče vseh.

OBČINA BO GRADILA DNEVNI 
CENTER

V okviru tega projekta bo na-

zarska občina pristopila h gradnji 
dnevnega centra, kjer bi uporabni-
ki podnevi preživljali svoj čas. Za-
gotovljeni bi jim bili tudi dnevni 
obroki, zvečer pa bi se lahko vrni-
li domov. Po besedah župana Ma-
teja Pečovnika bi ta objekt stal v 
bližini zdravstvenega doma in bil 
zasnovan kot manjši stanovanjski 
objekt. V pritličju bi bil prostor za 
dejavnosti v okviru dnevnega cen-
tra, objekt bi imel tudi nekaj stano-
vanj.

GOSTJE SE STRINJAJO S 
POVEZOVANJEM

Povabljeni gostje so predsta-
vljen projekt podprli in se strinja-
li, da se je potrebno povezati med 
sabo na področju socialne varnos-
ti. Dodali so, da bi bila lahko stano-
vanja v novem objektu namenje-
na tako starejšim kot tudi mlajšim 
in ranljivim skupinam, ki delajo in 
ustvarjajo znotraj njihovih centrov.

Tekst in foto: Primož Vajdl

DAN ODPRTIH VRAT SLOVENSKIH OBČIN 

Najmlajši občani prevzeli vlogo občinskih svetnikov 

Učenci 3. in 4. razreda POŠ Solčava z učiteljico Katjo Matijovc ter županjo Katarino Prelesnik 
(stoji zadaj desno) (foto: Bernarda Prodnik) 

Na pobudo Skupnosti občin Slovenije že ne-
kaj let zapovrstjo poteka dan odprtih vrat slo-
venskih občin, ki je bil v sredo, 13. februarja. Po-
budi so se v preteklosti večkrat pridružile tudi 
zgornjesavinjske občine, letos le dve med nji-
mi. Posebnega obiska so bili deležni na Obči-
ni Solčava, tudi na Ljubnem so se oglasili ob-
čani. Na ostalih občinah so povedali, da je vsak 
delovni dan tudi dan odprtih vrat, saj so občani 
vedno dobrodošli.

NA LJUBNEM O VIZIJI OBČINE
Občina Ljubno je o dnevu odprtih vrat pre-

bivalce obvestila v rednem informatorju, ki ga 
dobivajo vsa gospodinjstva na območju obči-
ne. Občani so se oglasili tako pri županu Fra-
nju Naraločniku kot pri direktorju občinske 
uprave Radenku Tešanoviću. Večina jih je 
prišla s konkretnimi zadevami oziroma teža-
vami, za katere iščejo rešitve. Nekatere med 
njimi je zanimal tudi razvoj občine in dolgo-

ročna strateška usmeritev, je povedal Teša-
nović.

ŽIVAHNO V SOLČAVI
Županjo Katarino Prelesnik in občino so že 

ob 8. uri zjutraj obiskali prvi zvedavi obiskovalci 
– učenci tretjega in četrtega razreda tamkajšnje 
podružnične osnovne šole. Županja jih je spreje-
la v občinski sejni sobi in se pošalila, da so naj-
mlajši tokrat prevzeli vlogo občinskih svetnikov. 
Učenci so z zanimanjem prisluhnili županji, ki jim 
je predstavila, kako deluje občina in kaj so njene 
naloge. Posebej je poudarila pomen sodelovanja 
vseh občanov in občank pri različnih dejavnostih, 
ki pomembno vplivajo na življenje prebivalcev.

POTREBA PO TELOVADNICI
Med vprašanji in pobudami, ki so jih izposta-

vili mladi, je pri vseh skupinah najbolj odmeva-
la želja po večji, prostorni telovadnici, travnatem 
igrišču, urejenih pločnikih ter po zagotavljanju 
varnosti v prometu.

Na občini se je oglasilo tudi nekaj občanov, 
ki so županji predstavili konkretne probleme in 
pobude za njihovo reševanje.

Marija Lebar
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ZAKLJUČEK 23. LUTKOVNEGA ABONMAJA V MOZIRJU

Lutkovni žanri obogatili kulturo 
otrok in staršev

Lutkovni abonma, letos že 23. 
po vrsti, je lepo uspel. Organiza-
torji iz Kulturnega društva Jurij Mo-
zirje so animirali otroke iz vse doli-
ne. Letos so si ogledali predstave: 
Muca copatarica, O belem mucku, 
Žabec pozimi, Paskudarium – mu-
zej za poredne otroke LG Piki, Slo-
vaška in na koncu Ti in jaz – inte-
raktivna predstava za otroke. 

Različni lutkovni žanri so osvo-
jili otroke. »Ostanimo kot otroci in 
se pustimo nagovoriti lutkam, ki 
pridejo spet jeseni. Če pa bi lokal-
ne skupnosti širom doline vsaj ma-
lo prispevale k tovrstnemu progra-
mu za otroke, bi bilo vse lažje in še 
boljše,« je v imenu organizatorjev 
povedal Jure Repenšek.

Abonma so obiskovali otroci iz 
Mozirja, Nazarij, Rečice ob Savinji, 
Gornjega Grada, Bočne, Šmartne-
ga ob Dreti, Ljubnega ter posame-
zni iz Luč in Letuša. Abonma, ki je 
namenjen otrokom od tretjega le-
ta starosti, je edini s tako lepo tra-
dicijo. 

»Gre za kulturno navajanje za 
otroke kot tudi starše. Danes skoraj 
nikogar več nič ne prevzame, no-
čemo biti navdušeni, ne pustimo 
se gledališko sprovocirati, nagovo-
riti kulturi. Lutke pa prinašajo rav-
no to – iskreno navdušenje, origi-
nalnost in izvirno neposrednost,« 
je po zaključku abonmaja povedal 
Jure Repenšek.

Štefka Sem

KULTURNO-UMETNIŠKO DRUŠTVO UTRIP

Joco Žnidaršič razstavljal na Rečici ob Savinji

Z Jocom Žnidaršičem se je na odprtju razstave pogovarjal Bert 
Savodnik (levo). (Foto: Marija Šukalo)

Člani Kulturno-umetniškega dru- 
štva Utrip Rečica so v avli domače 
osnovne šole postavili razstavo del 
fotografa in fotoreporterja Joca Žni-
daršiča. Ob odprtju razstave v so-
boto, 16. februarja, se je z njim pogo-
varjal Bert Savodnik.

NEZNOSNA LAHKOTNOST 
FOTOGRAFIRANJA

V uvodu druženja s fotografom 
in njegovimi deli so si obiskoval-
ci ogledali film Maje Weiss Foto/
Photo Joco Žnidaršič, Neznosna 
lahkotnost fotografiranja. V njem 
o svojem delu spregovori fotograf 
sam, kako vidijo njega in njego-
vo fotografijo, pa številni prijate-
lji in sodelavci. Weissova je v filmu 
predstavila tudi številne fotografi-
je. Za njih je avtor prejel več kot 50 

cialno bedo, socialističnih časov, 
Tita, študentskih demonstracij v 
Parizu in Ljubljani, slikarske kolo-
nije, vojne fotografije. Bil je namreč 
na vojnih območjih iransko-iraške 
fronte, Kosova … »Vedno si moral 
pripadati nekomu, ki te je ščitil, in 
imeti srečo, le tako si lahko nare-
dil dobre fotografije,« je dejal o de-
lu na kriznih območjih.

Kot avtor slik je sodeloval v 
številnih publikacijah. Njegove 
fotografije pokrajin je moč vide-
ti na mnogih prospektih in kole-
darjih.

Razstavo je odprla županja Ana 
Rebernik, ki je dejala, da ob foto-
grafijah, ki same po sebi veliko po-
vedo, besede niso potrebne.

Marija Šukalo

domačih in tujih nagrad, med njimi 
World Press Photo in nagrado Pre-
šernovega sklada.

OBISKOVALCEM ZAUPAL 
UTRINKE IZ ŽIVLJENJA

V nadaljevanju druženja je Žni-

daršič zbranim zaupal prenekate-
ri utrinek iz svojega plodnega živ-
ljenja. Tako so obiskovalci izvedeli, 
kako je nastalo na stotine črno-be-
lih portretov otrok, posnetkov po-
krajin, fotografij, ki odslikavajo so-

PLANINSKI VEČER V NAZARJAH

Obudili spomin na izlet društva na Sardinijo
V sredo, 13. februarja, so bili na-

zarski planinci v gradu Vrbovec de-
ležni dodatnega predavanja v okvi-
ru letošnjih planinskih večerov. 

Predavala je Tatiana Golob, ki je 
članom društva in širšemu občin-
stvu predstavila slikovit otok Sar-
dinijo.

ČARI POLETNE SARDINIJE
Golobova je sicer knjižničarka in 

dopisnica Savinjskih novic, tokrat 
pa se je izkazala kot predavateljica. 
Tema ji je bila pisana na kožo, saj je 
njen oče Sardinec, zato zelo dobro 
pozna otok, kot članica PD Nazar-
je pa se je udeležila izleta. Planinci 
so doživeli spomladansko Sardini-
jo, zato je predstavila še njene čare 
v poletnem času.
PRELEPE PLAŽE NUDIJO DOVOLJ 

ZASEBNOSTI
Ob dih jemajočih fotografijah je 

predstavila otok, ki se ponaša z bo-
gato zgodovino, zanimivimi anek-
dotami in ogleda vrednimi točka-
mi. Ponuja prelepe plaže, ki kljub 

hitremu razvoju tamkajšnjega tu-
rizma ponujajo dovolj prostora in 
zasebnosti. Nekatere najlepše pla-
že so dosegljive le s pomočjo čol-
na, pohodnih čevljev ali dobrega 
terenskega vozila. Turistična po-
nudba je bogata, saj Sardinija po-
nuja nešteto možnosti za planinar-
jenje, pohodništvo, kolesarjenje in 
zgodovinsko raziskovanje.

ZA POPESTRITEV SARDSKI 
KROFI ARANCINI

Na predstavitvi ni manjkalo ni-
ti sladkih dobrot, saj je predava-
teljičin oče pripravil sardske krofe 
arancine. Na ta način je naznanil, 
da se bliža pustni čas. 

Tekst in foto: Roman Mežnar

Predavateljica Tatiana Golob v družbi očeta Ubalda Angioija ter 
predsednika PD Nazarje Marjana Ostruha (levo)
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MEDNARODNO TEKMOVANJE HARMONIKARJEV ZA NAGRADO AVSENIK

Amadej Kolenc s klavirsko harmoniko do srebrnega priznanja

Amadej Kolenc se je z mentorjem Tomažem Gučkom razveselil 
srebrnega priznanja. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Učenec Glasbene šole Nazarje 
Amadej Kolenc je na 13. mednaro-
dnem tekmovanju harmonikarjev 
za nagrado Avsenik v Begunjah na 
Gorenjskem v kategoriji 1. A klavir-
ska harmonika za doseženih 93,17 
točke prejel srebrno priznanje.

IGRATI SE UČI TUDI NA 
DIATONIČNO HARMONIKO

Devetletni Amadej se igranja 
na klavirsko harmoniko drugo le-
to uči pri mentorju Tomažu Guč-
ku. Ker je zelo nadarjen učenec, je 
v enem letu opravil dva razreda in 
sedaj obiskuje tretjega. Osvojeno 

diatonično harmoniko.
PREDSTAVILO SE JE KAR 110 

TEKMOVALCEV
V Begunjah so se zbrali mla-

di glasbeniki iz Slovenije in tuji-
ne. Dva dni so od jutra do veče-
ra v hramu narodnozabavne glas-
be odmevali zvoki diatonične in 
klavirske harmonike, saj se je 
predstavilo kar 110 tekmovalcev. 
Razvrščeni so bili v štiri starostne 
skupine, vsak je zaigral dve Avse-
nikovi skladbi, in sicer eno obve-
zno in eno po lastni izbiri.

Barbara Rozoničnik

13. MEDNARODNO TEKMOVANJE HARMONIKARJEV ZA NAGRADO AVSENIK

Bidrovi in Ročniku zlato priznanje

Z leve: Neža Ugovšek, Jan Ročnik, Špela Bider in Tomaž Brglez s 
priznanji (foto: Marija Šukalo)

Drugi vikend v februarju so v 
Begunjah na Gorenjskem pripra-
vili 13. mednarodno tekmovanje 
harmonikarjev za nagrado Avse-
nik. Skoraj 100 tekmovalcev iz Ka-
nade, Hrvaške, Avstrije, Nemči-
je in Slovenije se je preizkusilo v 
igranju Avsenikovih sklad na kla-
virsko, kromatično in diatonično 
harmoniko. Predstavili so se tudi 
učenci Primoža Zvira in Andre-
ja Raka.

DOBRE OCENE ZVIROVIM IN 
RAKOVIM UČENCEM

Ob Raku že vrsto let meh harmo-
nike razteguje Špela Bider (dru-
ga z desne) iz Dol-Suhe, ki si je pri-

brno in Ugovškova bronasto. Zviro-
vi učenci, ki so posegli po zlatu, so 
bili tudi Klemen Gungl iz Maribora 
in Žiga Bukšek iz Žetal.

OHRANJANJE AVSENIKOVEGA 
STILA

Po besedah mentorjev Zvira in 
Raka je edinstvenost mednaro-
dnega tekmovanja harmonikarjev 
prav v tem, da se izvaja in ocenju-
je stil in tehnika igranja na harmo-
niko, ki je najbližja Avsenikovemu 
stilu, načinu in originalni izvedbi. 
Sodeč po dobrih ocenah komisi-
je so se mu približali tudi Rakovi in 
Zvirovi harmonikarji.

Marija Šukalo

igrala zlato priznanje. Zvirova eki-
pa instrumentalistov pa je bila šte-
vilčnejša. V Begunjah so zaigra-
li debitanta Tomaž Brglez (des-

no) z Ljubnega ob Savinji, Neža 
Ugovšek iz Spodnjih Pobrežij in 
Jan Ročnik iz Juvanja. Slednji si je 
prislužil zlato priznanje, Brglez sre-

srebrno priznanje je vredno še toli-
ko več, ker je tekmoval med mlajši-

mi v starostni skupini do 12 let. Po-
leg klavirske se uči tudi igranja na 

PUST MOZIRSKI ŽE OBRATUJE

Trške pravice podelili Veroniki Robnik
Na debeli četrtek so člani mo-

zirske pustne srenje, ki jo vodita 
Marko Presečnik kot predsednik 
in Drago Poličnik kot župan, pri-
čeli z letošnjim pustovanjem. Kot 
vsako leto so izmed prišlekov v 
kraj izbrali tistega, ki jih podpira, 
jim pomaga in je razpoznaven ter 
mu podelili listino o trških pravi-
cah. Letos so kot tako izbrali Vero-
niko Robnik.

DOBRO SPREJETA DOBRA 
ODLOČITEV 

Podelitev trških pravic je bila 
pred trgovskim centrom Tuš, kjer 
je kava bar Žako, v katerem Veroni-
ka obratuje. Pustna vlada je ugoto-
vila, da je bila njena odločitev dob-
ro sprejeta in kot taka zopet dobra.

V NASLEDNJIH DNEVIH BO V 
MOZIRJU ZELO ŽIVO

V prireditvenem šotoru na sej-

mišču se bo ob večerih in popol-
dnevih zvrstila cela vrsta priznanih 
glasbenikov. Poseben poudarek 
bo tudi letos na sobotni gala ma-
škaradi, na katero se pustne sku-
pine pripravljajo in izdelujejo sku-
pinske kostume. Najlepše oziroma 
najbolj ustvarjalne bodo za svoje 
delo nagrajene, tudi z nastopom 
na mednarodni torkovi pustni po-
vorki. Še prej se bodo v nedeljo po-

poldan v šotoru igrale in naplesale 
male pustne šeme.

POŠLIHTALI BODO 
GOSPODARSTVO IN ŽUPANA
Pustnaki bodo v tem času izved-

li obhod trških meja, okolofiranje in 
šlihtanje gospodarstva. Na pusta 
dan bodo prevzeli občinsko oblast, 
uredili stanje občinske blagajne in 
podučili župana, kako naprej.

Benjamin Kanjir
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ZGORNJESAVINJSKO GOVEDOREJSKO DRUŠTVO 

V nov mandat z novim vodstvom

Predsednik društva je za 
prihodnja štiri leta postal 

Janez Rosc. 

Člani Zgornjesavinjskega gove-
dorejskega društva so se 12. febru-
arja zbrali v ljubenskem lovskem 
domu. Prisluhnili so strokovnim 
predavanjem in selekcijskemu po-
ročilu, izvolili nove organe društva, 
si začrtali bodoče delo ter nagradi-
li najboljše rejce za leto 2018. 

Kolikšna in kakšne kakovosti bo 
prireja mleka in s tem ekonomika 
reje krav molznic, je v veliki meri od-
visno od kakovosti krmnega obro-
ka, ki se jim poklada. Pomembna 
je tudi dolgoživost posamezne kra-
ve, da je v življenjski dobi optimal-
no produktivna. Kako pridelati dob-

ro krmo in kakšna mineralna gnojila 
so pri tem priporočena, sta zbranim 
predstavila mag. Tadej Virk s Kme-
tijsko gozdarskega zavoda (KGZ) 
Celje in Bernard Sadek, predstav-
nik podjetja Simac Agro.

Predstavnik KGZ Celje Zoran 
Kramer je podal selekcijsko poro-
čilo. Izpostavil je rejce, ki so pride-
lali največ mleka v kateri od treh 
uveljavljenih in kontroliranih gove-
jih pasem. Predstavil je še krave in 
bike zgornjesavinjskih rejcev, ki so 
bili odbrani za razplod. Kot kažejo 
podatki, se na našem območju pro-
izvodnja mleka po kravi zvišuje, zni-

žuje pa se število krav molznic. Kot 
razlog je navedel nizek dohodek od 
mleka in težke pogoje pridelave. 

Dosedanji predsednik Ivo Ma-
tek je predstavil dejavnosti dru- 
štva. Plan dela za letos je predla-
gal novoizvoljeni predsednik Ja-
nez Rosc, ki je menil, da je aktiv-
nost društva odvisna od pripravlje-
nosti članov na sodelovanje. Zbra-
ne je nagovoril še predstavnik Ve-
terine Mozirje Jože Podmeninšek, 
najboljšim rejcem v lanskem letu 
pa so podelili priznanja in praktič-
ne nagrade.

Tekst in foto: Marija Lebar

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO BOČNA

Cilje usmerili v nakup novega gasilskega vozila

Poveljnik Luka Pavlin je 
predstavil intervencije v 

preteklem letu.

Bočki prostovoljni gasilci in 
gasilke so se 9. februarja srečali 
na rednem občnem zboru. Vodil-
ni organi društva so jim v poroči-
lih predstavili delo v preteklem le-
tu ter predstavili plane za tekoče, 
kjer bo glaven poudarek na na-
kupu novega gasilskega vozila. 
Ob koncu so podelili priznanja in 
odlikovanja.

Lani je bilo društvo aktivno na 
vseh področjih, je v svojem poro-
čilu povedal predsednik Gregor 
Kropovšek. Glavna investicija je 
bila gradnja nove garaže za vozi-

lo, ki ga želijo kupiti letos. Aktivni 
so bili tudi na tekmovalnem podro-
čju, saj so se tekmovanj udeleže-
vali tako mladi kot starejši gasilci. 
Za mladino so poleti pripravili tek-
movanje v orientaciji in letovanje v 
Savudriji. Še posebej aktivni so bi-
li v mesecu požarne varnosti, ko so 
osnovnošolce v Bočni seznanili z 
gasilsko opremo in uprizorili vajo 
reševanja. 

V poročilu operative, ki ga je 
predstavil poveljnik Luka Pavlin, 
so bili zbrani seznanjeni s številom 
intervencij v preteklem letu. Teh k 

sreči ni bilo veliko, le nekaj manj-
ših. Operativci so se dobivali vsako 
prvo soboto v mesecu, kjer so pre-
verjali opremo in opravljali manjše 
vaje. Sodelovali so tudi na usposa-
bljanjih, tečajih in pomagali orga-
nizirati prireditve v kraju.

Letošnje leto bodo glavne ak-
tivnosti potekale okoli nabave no-
vega vozila, za katerega morajo še 
do konca urediti garažne prostore. 
Posodabljali bodo svojo opremo in 
članom kupili nove svečane in de-
lovne uniforme.

Tekst in foto: Primož Vajdl

PLANINSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Novi predsednik Bernard Štiglic 

Bernard Štiglic bo posebno 
pozornost namenil mladim 

planincem.

Ljubenski planinci so v začet-
ku februarja na volilnem občnem 
zboru poskrbeli za inventuro svo-
jega dela v preteklem letu in načr-
te za letos. Na volitvah so prevetri-
li vodstvo in za novega predsedni-
ka izvolili Bernarda Štiglica. V lju-
benski šoli se je zbrala slaba sto-
tnija članov društva z gosti iz sose-
dnjih stanovskih društev.

Za glavni povzetek dogajanja v 
društvu v lanskem letu je poskrbe-
la podpredsednica Brigita Vrčk-
ovnik, saj je predsednica društva 
Ana Žehelj v lanskem letu zaradi 

osebnih razlogov odstopila z mes-
ta funkcije. Vrčkovnikova je med 
ključnimi dogodki navedla že ome-
njeni junijski odstop Žehljeve, v av-
gustu so obeležili 40-letnico Ante-
jevega bivaka na Travniku, organi-
ziran je bil tradicionalni pohod na 
Travnik. Naštela je še druge po-
hode in izlete ter aktivnosti glede 
vzdrževanja Koče na Travniku. Tam 
so s pomočjo donatorjev zamenjali 
dotrajane sončne celice. 

O vzdrževanju planinskih po-
ti je prisotne v poročilu markaci-
stov seznanil Matija Nerat. Za po-

ročilo o delu vodnikov je poskrbe-
la Alja Toš. 

Z grenkim priokusom je bila na 
zboru predstavljena problemati-
ka dela z mladimi, ki je v društvu 
precej zamrlo. Temu problemu bo 
treba po besedah novoizvoljene-
ga predsednika Bernarda Štiglica 
posvetiti posebno pozornost. Tu-
di za aktivno nadaljevanje tradi-
cije planinstva na Ljubnem velja 
rek, da na mladih svet stoji, zato bo 
vzgoja mladih planincev priorite-
tna naloga novega vodstva. 

Tekst in foto: Franjo Atelšek
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Iščemo stare fotografije

Iz zapisov 
Aleksandra Videčnika

Zgodovina in narodopisje

Še o cerkvici Kristusa Kralja v Logarski dolini

Januarja smo na tem mestu pi-
sali o gradnji cerkvice Kristusa 
Kralja v Logarski dolini. Majda Po-
točnik z Rečice ob Savinji nam je 
poslala fotokopijo članka o gradnji 
omenjene cerkvice, ki je bil objav-
ljen v 12. številki Planinskega ve-
stnika leta 1931, napisal pa ga je 
takratni solčavski župnik Vincenc 
Kolman. Ker ta članek dopolnjuje 
prvotni prispevek na to temo, ga v 
nadaljevanju objavljamo v celoti.

Ne tragična smrt pokojnega Pa-
vla Šumana in ne štiridesetletno 
službovanje župnika M. Šmida ni 
glavni vzrok postanka kapelice Kr. 
Kralja v Logarski dolini. Prej ali slej 
bi ta ali kakšna druga kapelica go-
tovo stala, ker je je bilo zelo treba. 
Njena zasnova je bila tako rekoč 
že »v zraku«. Venomer je ta ali oni 
Solčavan opozarjal, če je govor na-
nesel na Logarske njive: »Pravijo, 
da bo tam še cerkev stala.«

In tako so name pritiskali, da bi 
začel zbirati za majhno kapelico z 
mašno licenco. Jaz pa sem vedno 
odgovarjal: »Le počajmo! Najprej 
morajo biti zvonovi doma in pri po-
družnici, župna cerkev preslikana 
in obnovljena, potem kapelica na 
vasi itd.; vsako leto nekaj …«

Nazadnje pa se je res pribli-
žal čas za kapelico v Logarski do-
lini. Bog je dopustil nesrečo Pavla 
Šumana. Roditelja sta hotela svoje-
mu ljubljencu postaviti spomenik: 
velikanski marmornat križ na Mrzli 
gori, da bi turiste spominjal oprez-
nosti, pa tudi Boga in večnosti.

To njuno namero sem porabil 
v namen kapelice. Namesto one-
ga križa naj raje postavijo roditelji 
kapelico za maševanje. Tako se je 
zgodilo, da je prišla v načrt Šuma-
nova kapelica Sv. Pavla. Načrt je 
napravila D. Šantel, absolventka 
tehn. Fakultete v Ljubljani, po na-
vodilih arh. Vurnika. Kapelica bi bi-

la lesena (4x5 m), lesene tudi ste-
ne in streha; a vseeno bi prišla ta-
ko draga, da je Šumanovi sami ne 
bi zmogli. Tudi nam načrt ni ugajal; 
preenostaven in premajhen je bil.

Medtem je za kapelico raslo za-
nimanje pri kmetih in s tem je stav-
ba dobivala vedno bolj določeno li-
ce; češ, naj ne bo samo spomin na 
pokojnega Pavleta, ampak sploh 
mala cerkvica za 200 ali 300 ljudi, 
in tudi ne v čast sv. Pavlu, ampak 
Kristusu Kralju. Odlašal sem z odlo-
čitvijo, dokler ne bo načrt dozorel.

O priliki sem izvedel, da g. arh. 
Plečnik noče vzeti honorarja za na-
črte in nadzorstvo stavbe palače 
Ljudske posojilnice v Celju, da pa 
se odbor hoče malo oddolžiti tako, 
da da g. Plečniku nagrado 10.000 
Din na razpolago za poljubno po-
rabo; ta pa, da hoče obrniti vsoto v 
namen kake kapelice pri Celju.

Ta nagrada se je po obojestran-
skem sporazumu na mojo prošnjo 
obrnila v prid te naše kapelice, s 
pridržkom seveda, da mora načrt 
napraviti g. Plečnik. In tako se je 
zgodilo. Prišli so, ogledali kraj in 
sami določili, kako velika se rabi 
in kakšen bo material, ne upošte-
vajoč želj interesentov in plačilcev.

Plečnikov načrt (objavljen v re-
viji Dom in svet) kaže okroglo stav-
bo, s kupolo, r. 3,50, zid 1 m debel, 
visok 9 m, iz marmorja in neome-
tan, 14 oken, postavljena na hribu 
za gozdom nad Logarskimi njiva-
mi.

Silno draga stavba – saj smo da-
li proračun sestaviti – in majhna, 
premajhna. Z Logarjem sva se pe-
ljala naravnost k Plečniku, da bi 
blagovolil načrt v naš prilog izpre-
meniti, t. j. povečati; a zastonj! Na-
sprotno: šla sva od njega prepriča-
na, da bomo po njegovem načrtu 
delali cerkvico. Med potjo sva se 
oglasila pri škofu dr. Rožmanu in 
mu razodela, da bomo le poskusi-
li po načrtu arh. Plečnika, ki je Lo-
garja prepričal, da bo dovolj velika 
in ne tako silno draga.

Ker na pismena vabila za pri-
spevke za zidavo cerkvice ni bilo 
nobenega odziva, sem moral sam 
pobirati, začenši v Ljubljani, potem 
v Celju, Mariboru in po Savinjski 
dolini sploh.

Prvo: premalo sem nabral, da 
bi se bilo spuščati v zidavo. Dru-
go: pridem domov, g. K. Gologranc, 
stavbenik v Celju, je že vrisal te-
meljni zunanji in notranji krog no-
ve kapelice na hribčku nad Logar-
jevim čebelnjakom. Domačinom 
nekaj ni prav: »Premajhna bo; pre-
veliko bo stala. Kdo bo vozil kame-
nje, marmor itd., pesek v hrib in vo-
do?« Drugi so naravnost godrnja-
li: »Čemu nam bo taka zaloga smo-
dnika? Saj bo šla v njo komaj Lo-
garska in Podbrežka družina!«

Naj jo začnem? Ponudil pa se je, 
če sme svoj načrt napraviti, g. Tin-
če Golob, absolvent tehnične šole 
v Ljubljani, delovodja pri stavbe-
nem podjetju Kumer iz Šoštanja. 
Naredil ga je. Vsem je jako ugajal, 
tudi meni; odkrito rečeno, danes 
mi ni žal, čeprav nekaterim ni prav. 
Vsem še Bog ne ustreže. Ko smo 
dali načrt v odobritev dvema arhi-
tektoma v Mariboru, ki sta mu dala 
polno priznanje, in ko smo zvede-
li za mnenje dr. Rožmana in Šuma-
novih, smo se krepko lotili dela. 

Temeljni kamen je blagoslovil 
lansko leto julija g. dr. Gregor Ro-
žman, škof Ljubljanski, in nato so 
zidarji pod vodstvom g. Goloba za-
čeli zidati in so stavbo spravili še 
pred zimo pod streho. Medtem 
sem pobiral po Mariboru in Savinj-
ski dolini prispevke. Imeli smo v nje 
prid prireditve: »Trgatev grozdja in 
mačka v vreči« osemkrat v Solča-
vi. Nabiranje se je še dosti obnes-

lo, ker tedaj še ni bilo take krize …
Vse druge načrte, razen glede 

ostrešja in oltarja, je napravil Go-
lob sam. Za ostrešje pa ga je nare-
dil g. Deleja iz Mozirja; on ga je tudi 
izvršil, kakor tudi kasetirani strop 
iz macesnovega lesa.

Načrt za leseni oltar je nare-
dil prof. msgr. Dostal iz Ljublja-
ne, udejstvil ga je Iv. Volavšek iz 
Ljubnega, plačal pa g. knezoškof 
dr. Gregor Rožman. Slednji je da-
roval tudi glavno podobo Kr. Kralja 
na križu s pozlačeno krono, posne-
tek neke znamenite podobe Križa 
v Monakovem. Kleparska in klju-
čavničarska dela so napravili moj-
stri iz Ksaverija in Ljubnega. Steb-
re za balustrado je izstrugal iz tiso-
vega lesa I. Šopar iz Solčave. Okna 
smo dobili od »Tiroler Glasmalerei-
-Anstal, Innsbruck«; prave umetni-
ne in radi visoke carine zelo dra-
ga. Po tri okna so kupili: Šumano-
vi, enega Gologranc iz Celja, potem 
Logar dva, Podbrežnik dva, Goler in 
Cuvnik enega. Zvon sta plačala Lo-
gar in Podbrežnik; zvon tehta 100 
kg, ulit je v Št. Vidu nad Ljubljano.

Kelih in eno mašno obleko je da-
roval dr. J. Jančič, župnik v Št. Pa-
vlu v Savinjski dolini, ciborij ga. A. 
Majdič iz Celja, albo g. A. Plesivčnik 
iz Celja. En mašni plašč iz zlatega 
brokata so napol zastonj napravi-
le Šolske sestre v Mariboru po pro-
tekciji čč. ss. Amande, Eme in Le-
ontine.

Nadaljevanje prihodnjič.

Nazarski lovci so se leta 1986 v praznovanje takratnega občinskega 
praznika vključili s pomembno delovno zmago. Na lepem mestu ob 
reki Dreti v Lačji vasi so namenu izročili nov lovski dom, ki so ga z 
lastnim delom, pomočjo krajanov, delovnih organizacij in drugih 

zgradili v letu dni. Otvoritev so obeležili s slavjem in ga popestrili na 
znan lovski način.
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MARIJAN DENŠA,
vodja odseka za gojenje 
in varstvo gozdov, 
Zavod za gozdove Slovenije,
OE Nazarje

Nasveti, Oglasi

Spomladanska požiganja travišč in grmišč – 
nevarno in neprimerno

Nanodelci, ki nastajajo posebno pri kurjenju na prostem, so 
zelo toksični, saj zaradi majhnosti prodrejo globoko v naše telo, 
vse do pljučnih mešičkov.

Letošnja zima brez snega je kot 
naročena za čiščenje zaraščajočih 
se površin, tako travišč kot grmišč. 
Mnogi to opravijo kar z ognjem, 
čeprav je že dolgo znano, da je to 
zelo slab način. S spomladanskim 
požiganjem zaraščajočih se po-
vršin, nepokošenih in mokrotnih 
travnikov ter brežin naredimo več 
škode kot koristi. In še nevarno je, 
ker lahko pri tem povzročimo po-
žar v naravnem okolju!
VELIKA POŽARNA OGROŽENOST 
NARAVNEGA OKOLJA SPOMLADI

Kadar je zima brez snega in po-
mlad brez dežja, se zemlja in ve-
getacija ter njeni ostanki (listje, 
nepokošena trava in ostanki na 
njivah) močno osušijo. Hkrati so 
dnevne temperature že kar viso-
ke, pogost je tudi veter. Vse to so 
odlični pogoji za hitro širjenje og-
nja v naravnem okolju. V suhih zi-
mah in pomladih so zato požari v 
naravi zelo pogosti.

Pri tem se morajo povzročitelji 
zavedati, da vsaka intervencija ga-
silcev veliko stane. Tako prosti čas 
in energijo gasilcev na akciji kot 

materialne stroške vozil in opreme.
V tako nevarnih razmerah Upra-

va RS za zaščito in reševanje 
razglasi veliko požarno ogroženost 
naravnega okolja v posameznih 
predelih Slovenije ali celo po vsej 
državi. Takoj po sv. Matiju, torej 25. 

februarja, je letos razglas začel ve-
ljati za vso Slovenijo. To pomeni, da 
je povsod prepovedano kakršno 
koli kurjenje oziroma uporaba og-
nja v naravnem okolju, nad čemer 
bedijo pristojne službe.

Le izjemoma je takrat dovolje-
no zatiranje podlubnikov z ognjem, 
vendar le na predhodno zavarovanih 
mestih, ob predhodno organizirani 
požarni straži in ob predhodno prido-
bljenem dovoljenju za takšno opravi-
lu od pristojne požarne inšpekcije.

POŽIGANJE JE ŠKODLJIVO ZA 
GOSPODARSTVO, OKOLJE, 

NARAVO IN LJUDI
S požiganjem tal uničimo talno 

floro in favno, po navadi koristno. 
Večini tršatih, nezaželenih trav, zeli 
in grmovnic (npr. robidovje) povr-

šinski ogenj ne pride do živega in 
spomladi ponovno poženejo. Poleg 
tega imajo na požarišču še manj 
konkurence. Gospodarsko zanimi-
ve trave pa so nasprotno na ogenj 
občutljivejše in pogorijo. 

Čiščenje površin s požiganjem 
je Sizifovo delo. Mnogo uspešnejše 

je čiščenje z redno košnjo. 
Še večja škoda nastane zaradi 

uničenja različnih drobnoživk, ki 
skrbijo, da so tla živa in rodovitna. 
Kar nekaj časa traja, da si tla opo-
morejo. Poleg tega so zaraščajoče 
se površine, grmišča in vlažni trav-
niki bivališča številnih živalskih 
vrst žuželk, dvoživk, plazilcev, pti-
čev in sesalcev, ki zaradi ognja iz-
gubijo svoj habitat ali celo življe-
nje. S požiganjem zmanjšujemo bi-
odiverziteto na svojem zemljišču.

Posledice kurjenja v naravi, najsi 
bo to požiganje na kmetijskih povr-
šinah ali požiganje odpadkov čuti-
mo vsi, ki smo na širšem obmo-
čju dima. Ne diši prijetno, naspro-
tno, velikokrat meji na smrad, zlasti 
če je med odpadki plastika. Na ob-
lačilih in okenskih policah se poz-
najo saje, še hujši pa je vpliv raz-
ličnih kancerogenih sestavin, npr. 
katrana. Znano je, da so nanodel-
ci (črni ogljik), ki nastajajo pri go-
renju pri nizkih temperaturah, torej 
posebno pri kurjenju na prostem, 
zelo toksični, saj zaradi majhnos-
ti prodrejo globoko v naše telo, vse 
do pljučnih mešičkov.

Skratka, požiganje kmetijskih 
površin in ostankov ter drugih od-
padkov v naravi je nepotrebno, ne-
varno in škodljivo. Opustimo ga.

S požiganjem tal uničimo talno floro in favno, po navadi koristno. Še 
večja škoda nastane zaradi uničenja različnih drobnoživk, ki skrbijo, 

da so tla živa in rodovitna. (Foto: IS)
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Ljudje in dogodki, Informacije

V SPOMIN

Prof. dr. Dane 
Melavc

1932 - 2019

V sredo, 13. februarja, so se v ožjem družinskem 
krogu svojci poslovili od Daneta Melavca. Rodil se 
je 17. julija 1932 v Mozirju, kjer je sedaj tudi poko-
pan. V Celju je končal Srednjo ekonomsko šolo in 
šolanje nadaljeval na Ekonomski fakulteti v Lju-
bljani, kjer je leta 1956 diplomiral. Od naslednjega 
do leta 1967 je bil zaposlen pri Gozdnem gospo-
darstvu Nazarje, kjer je opravljal dela na področ-
jih računovodstva, financ in vodenja. 

V času med 1. februarjem in 1. avgustom 1963 
je kot vršilec dolžnosti direktorja vodil Zgornje-
savinjsko kmetijsko zadrugo Mozirje. V tem ob-
dobju je obstajala težnja, da se gozdarstvo, ne 
glede na lastništvo, združi v enotno organizaci-
jo z namenom, da se poenoti gozdnogospodar-
ski režim, ne glede na sektor lastništva. S tem bi 
dosegli določene učinke, zlasti z vidika ekono-
mije obsega. Zaradi tega je prišlo do združitve 
Gozdnega gospodarstva Nazarje in ZKZ.

V obdobju od 1967 do 1972 je delal kot sa-
mostojni organizator in svetovalec v Razvojnem 
centru v Celju. V tem času je že sodeloval z viso-
kim šolstvom. Leta 1970 so ga povabili za preda-
vatelja na Visoko šolo za organizacijo dela v Kra-
nju, kjer je predaval računovodstvo. 

Pot visokošolskega profesorja je nadaljeval 
na Visoki ekonomsko-komercialni šoli Univerze 
v Mariboru, kjer je bil izvoljen za honorarnega 
predavatelja. Leta 1972 je na današnji Ekonom-
sko-poslovni fakulteti sklenil redno delovno raz-
merje in bil sočasno izvoljen za rednega profe-
sorja višje šole za predmet knjigovodstvo. Leta 
1972 je magistriral na Ekonomski fakulteti v Za-
grebu. Po doktorskem študiju, ki ga je zaključil 
leta 1974 v Zagrebu, je bil izvoljen za docenta za 
računovodstvo, leta 1975 pa za izrednega profe-
sorja za isto področje. Leta 1976 se je njegovo 
delovanje razširilo še na področje ekonomike. 
Za rednega profesorja je bil izvoljen leta 1980.

Poleg dela na univerzi je bil poslanec, de-
legat ter član več republiških odborov in ko-
misij. Od leta 1977 je bil predsednik komisi-
je za visoko šolstvo pri republiški izobraže-
valni skupnosti. Od leta 1978 do 1989 je bil 
glavni in odgovorni urednik revije Naše go-
spodarstvo. 

Na Ekonomsko-poslovni fakulteti Univerze v 
Mariboru je opravljal različne funkcije: 1973-1976 
je bil predstojnik instituta za finance in bančni-
štvo, 1977-1979 prodekan za gospodarske in or-
ganizacijske zadeve in od leta 1979 do leta 1983 
njen dekan. Od leta 1983 do 1987 je bil rektor 
Univerze v Mariboru. Od leta 1986 do 1987 je bil 
predsednik predsedstva jugoslovanskih uni-
verz. 

Upokojil se je leta 1992. Dve leti za tem so mu 
podelili naziv zaslužni profesor, od leta 2000 pa 
je bil njen častni senator. V letu 2002 mu je po-
tekel drugi mandat predsednika Sveta za visoko 
šolstvo Republike Slovenije.

Za svoje delovanje je prejel številna prizna-
nja, med drugim zlato značko Zveze računo-
vodskih in finančnih delavcev Slovenije in sta-
tus veščaka, ki mu ga je leta 1993 podelila Zveza 
ekonomistov Slovenije.

Benjamin Kanjir

Viri: Univerza v Mariboru, Univerzitetna knji-
žnica Maribor, Zbornik 50 let ZKZ

Februarja
Pred 40 leti 
PROSVETNO DELO Z DOLGO TRADICIJO

Prosvetna dejavnost je organizirano oži-
vela v začetku 20. stoletja z ustanovitvi-
jo Bralnega društva. V okviru tega se je za-
čela tudi druga prosvetna dejavnost, zlas-
ti dramska. Organizirano zborovsko petje 
na Ljubnem pa sega v dobo koncem 19. sto-
letja. Po prvi svetovni vojni je Bralno dru-
štvo, preimenovano v Katoliško prosvet-
no društvo, oživelo svojo dejavnost. Novo 
osvežitev je v kulturno življenje leta 1922 
prinesla ustanovitev pevskega društva Ra-
duha, ki ga je ustanovil in vodil učitelj Mil-
ko Rainer. Čas od 1922 do 1930 je bilo kul-
turno-prosvetno najbolj razgibano obdobje 
na Ljubnem, saj so bili takrat pevski nasto-
pi in dramske prireditve Raduhe in Prosvet-
nega društva na dnevnem redu.

Pred 30 leti
DAJ - DAM

V naši občini imamo srečo, da se nam naj-
različnejši računi skoraj vedno izidejo. Pog-
lejte primer! V lanskem letu je naša občina 
dobila za delovanje družbenih dejavnosti 
(šolstvo, zdravstvo, socialno skrbstvo) 270 
starih milijard solidarnostnih sredstev. Te v 
glavnem prispevajo slovenske občine, ki so 
precej bolj gospodarsko razvite kot pa mo-
zirska. V istem letu, ko je naša občina do-
bila 270 starih milijard din solidarnostnih 
sredstev, so naše delovne organizacije v 
fond za nerazvite republike in avtonomno 
pokrajino Kosovo odvedle – 270 starih mi-
lijard dinarjev. To je torej eden izmed tistih 
računov, ki so se nam lani srečno izšli.

Pred 20 leti
KRAJEVNI ODBOR RK GORNJI GRAD 
Minulo soboto so v krajevni organizaci-

ji Rdečega križa Gornji Grad dostojno po-
častili 45 let dela organizacije, najbolj ve-
stni krvodajalci pa so prejeli zaslužena pri-
znanja. Častna predsednica Vida Pariš se je 
prisotnim z izbranimi besedami zahvalila 
za požrtvovalno in humano poslanstvo. Na 
dobro obiskanem zboru je zdravnik Franc 
Širko, predsednik območnega odbora RK, 
podelil priznanja za 10- in večkratno daja-
nje krvi, posebno priznanje pa si je prido-
bil Franc Brezovnik, ki je kri daroval preko 
50-krat.

Pripravila Tatiana Golob

Novosti s knjižnih polic v Knjižnici Mozirje
MLADINSKA LITERATURA:
Genechten, G.: Neverjetna, a resnična 

zgodba o dinozavrih, Ohlsson, K.: Stekleni ot-
roci, Kos, G.: Migiji migajo : zgodbarski vo-
dnik za aktivno preživljanje prostega časa, 
Milton, S.: Minecraft. Vodnik za uroke in napo-
je, Costamagna, B.: Dinozaver Reks je lačen, 
Kozinc, D.: O rožnati jopici z modrimi rožami, 
Kokalj, T.: Hišulja pod oblaki.

STROKOVNA LITERATURA:
Bodensteiner, S.: Ulična hrana, Weiss, S.: 

Leseni deček sodobnega časa : Asperger-
jev sindrom, Steiner, R.: Reinkarnacija in 
karma : zbir predavanj, Althusser, L.: Bra-
nje Kapitala, Prentiss, C.: Bodi, kar hočeš & 
vzemi, kar hočeš : spremenite svoje mišlje-
nje in spremenilo se vam bo življenje, Pun-
cer, M.: Medprostori umetnosti, Rebula, A.: 
Pristno praznični : [potovanje v nove sveto-
ve, ki jih še niste odkrili in ki prebujajo naj-
lepše v življenju].
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Oglasi

OBVESTILO

Obveščamo vas, da je na spletni strani Občine Mozirje objavljen 
JAVNI POZIV K ODDAJI NEZAVEZUJOČIH PONUDB ZA UPRAVLJANJE 

TURISTIČNO INFORMACIJSKEGA CENTRA V MOZIRJU,
in sicer do 15. marca 2019.

OBČINA MOZIRJE
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Organizacije, Ljudje in dogodki

DRSALIŠČE NA LJUBNEM OB SAVINJI

V času počitnic drsalcev ni manjkalo

Otroško veselje se bo na drsališču v Vrbju ta vikend zaključilo. 
(Foto: Štefka Sem)

Turistično društvo Naš kraj je 
na Ljubnem ob Savinji, na prire-
ditvenem prostoru v Vrbju, za me-
sec dni postavilo drsališče za brez-
plačno uporabo Zgornjesavinjča-
nom. Že od prvega dneva je tam ži-
vahno. Za izposojo drsalk in strež-
bo so po en teden skrbeli člani turi-
stičnega društva, klub malega no-
gometa, ljubenske odbojkarice in 
Klub Zgornjesavinjskih študentov.

Zelo privlačno so ponudbo obo-
gatile odbojkarice, ki so v gos-
te povabile nekdanjo članico, Lju-

benko Živo Brglez, ki je s svojim 
fantom Gregom lastnica edine-
ga tovornjaka s picami v Sloveni-
ji, Pizza fabrika. V njem sta v krušni 
peči ves teden pekla pice in s tem 
poskrbela še za polne želodce obi-
skovalcev v Vrbju. Požela sta veli-
ko pohval tako za idejo kot tudi za 
izvirne okuse pic. Med drugim sta 
pekla pice z ocvirki, prleško in še 
kaj. Odlična obogatitev v Vrbju je 
navdušila obiskovalce, ki jih v ted-
nu pic tudi zaradi tega ni manjkalo.

Štefka Sem

PISMO DEVETLETNICE IZ ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE GANILO NAŠO ODLIČNO SMUKAČICO

Ilka Štuhec pomagala Nini in njenemu bratcu Aleksu do smuči

Izsek risbice, ki jo je Nina poslala Ilki Štuhec.

Naša alpska smučarka in odlič-
na smukačica Ilka Štuhec je raz-
veselila 9-letno Nino in njenega 
7-letnega bratca Aleksa iz Zgornje 
Savinjske doline. Podarila jima je 
smučarsko opremo, poleg tega ji-
ma je omogočila še smučarski te-
čaj.

Ilka je po pošti na svoj doma-
či naslov v Mariboru od deklice 
iz Zgornje Savinjske doline pre-
jela pismo z risbico, ki jo je ze-
lo ganilo. Nina, ki obiskuje 4. ra-
zred, je Ilki napisala iskreno pis-
mo, v katerem je zapisala, da našo 
šampionko rada gleda po televizi-

dobila službo, bo nama obema z 
bratcem kupila smuči in naju vpi-
sala na tečaj smučanja. Potem bo-
va mogoče smučala kot ti,« je za-
pisala Nina. Devetkratne zmago-
valke tekem za svetovni pokal se 
je pismo dotaknilo do te mere, da 
je sklenila deklici pomagati ter ji 
omogočiti novo izkušnjo.

Nina in njen brat Aleks sta se v 
času šolskih počitnic udeležila te-
čaja na smučišču Trije kralji, Ilka 
pa je poskrbela za vso smučarsko 
opremo v upanju, da jo bosta še 
večkrat uporabila.

Barbara Rozoničnik

ji, ko zmaguje in dobiva medalje. 
Ker pa živi sama z bratcem in ma-
mo, ki je brez službe, nima smu-

či in tudi na smučarskem tečaju 
še ni bila. 

»Mami pravi, da, ko bo enkrat 

GOLTE

Tekmovali veterani, častniki in vojaki

Na 2. mesto ekipno so se uvrstili člani ekipe PVD Sever za celjsko 
območje. (Fotodokumentacija Golte)

Zveza slovenskih častnikov, Ob-
močno združenje slovenskih ča-
stnikov Velenje in Območno zdru-
ženje veteranov vojne za Slovenijo 
(OZVVS) Velenje so v sodelovanju 
z družbo Golte, Slovensko vojsko 
(SV) in pod pokroviteljstvom Gene-
ral štaba SV na Golteh organizira-
li 25. državno prvenstvo v smuča-
nju ter streljanju in 16. tekmovanje 
veteranov vojne za Slovenijo. Prišlo 
je 111 tekmovalcev oziroma 37 ekip. 

Tekmovanje v veleslalomu je po-
tekalo na smučarski progi Beli za-
jec, strelski del pa v Moravi pri Mo-

zirski koči. Ekipno so med častni-
ki in pripadniki SV dosegli prva tri 
mesta LOGBR, 20 PEHP ter OZSČ 
Mislinjska dolina. Med vetera-
ni so dosegli ekipno zmago člani 
OZVVS Mežiška dolina 3, PVD Se-
ver za celjsko območje drugo mes-
to ter tretje OZVVS Tržič. Ob čestit-
kah najboljšim ter podelitvah me-
dalj, pokalov in prehodnega poka-
la so organizatorji izrekli priznanje 
vsem sodelujočim ter sporočili, da 
se bo prihodnjo zimo 26. srečanje 
dogajalo spet na Golteh.

Jože Miklavc
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MLADA JAMARJA FILIP IN ŽIGA SOLAR

Raziskujeta okoliške jame in številne druge po svetu

V Šaleški jamarski klub Podlasica-Topolšica je včlanjenih veli-
ko Zgornjesavinjčanov. Klub je bil ustanovljen pred več kot 40 le-
ti. Takrat so se osredotočili predvsem na odkrivanje topolškega 
dela, kasneje so dejavnost razširili še drugod, tako rekoč v vse 
kraje, od koder prihajajo njihovi člani. Med drugim intenzivno 
raziskujejo podzemlje naše doline.

Osemnajstletni Filip in petnaj- 
stletni Žiga Solar iz Nazarij se že iz 
časov osnovne šole ukvarjata z ja-
marstvom. Včlanjena sta v Šaleški 
jamarski klub Podlasica-Topolšica. 
Čeprav sta na začetku svojih poti, 
sta že raziskala številne jame v na-
ši dolini, bila pa sta tudi v jamah iz-
ven Slovenije.
PREDSTAVITEV JAMARSTVA JU JE 

OČARALA
»Z jamarstvom sva začela leta 

2014, ko sta prišla na našo osnovno 
šolo v Nazarje jamarstvo predsta-
vit Bernard Štiglic iz Jamarske-
ga kluba Tirski zmaj z Ljubnega 
ob Savinji ter naš predsednik Ša-

leškega jamarskega kluba Podlasi-
ca-Topolšica Maksimiljan Petrič. 
Na predstavitvi sta nam na krat-
ko predstavila, kako se hodi v ja-
me, kaj tam vidimo in delo jamar-
ske reševalne službe.

Ko sva prišla z bratom domov, 
sva oba čisto navdušeno povedala, 
kaj sva videla v šoli in vprašala, če 
bi lahko to postala tudi midva. Ma-
ma je seveda dala zeleno luč, saj je 
bila vesela, da se želiva ukvarjati z 
nečim, kar je v zvezi z naravo,« se 
njunih začetkov spominja Filip. Čez 

500 metrov
globoko so pri raziskovanju 
Brezna presenečenj na 
Dobrovljah, a še niso niti na 
polovici.

kakšno leto se je jamarjem pridru-
žila tudi njuna mama Mateja, pod-
pira ju tudi oče Sebastjan, ki je po-
veljnik PGD Nazarje.

PODZEMLJE NAŠE DOLINE 
POZNATA DO POTANKOSTI

»V Zgornji Savinjski dolini je og-
romno jam. Trenutno raziskujemo 
Brezno presenečenj na Dobrovljah, 
kjer smo na globini dobrih petsto 
metrov. Merjenje jame je še v teku, 
saj nismo še niti na polovici bre-
zna,« o trenutnih podvigih pove 
mladi jamar.

Brata Solar sicer intenzivno raz-
iskujeta podzemni svet Dobro-
veljske planote, Črete, Golt in Ko-

rošice. Bila sta tudi že v Grčiji, Ma-
džarski, Bolgariji in na Irskem. »V 
naši dolini je zelo aktualna jama 
Sodnek v Žlaborju pri Nazarjah. Za-
radi ozkega vhoda in mrzle vode se 
v njo šele prebijamo, ima pa jama 
veliko potenciala, saj sega do Za-
vodic, kjer smo odkrili že kar nekaj 
jam,« o podzemeljskem svetu na-
zarske občine pove še Žiga.

ZA JAMARSTVO JE POTREBNA 
ŠTEVILNA OPREMA

Jamarji za svoje delo potrebujejo 
kombinezon, vrv za spuščanje in ple-
zanje, plezalni pas, vponke, zavoro za 
spuščanje po vrvi, prižeme za pleza-
nje nazaj ven in čelado z lučko. Po Fi-
lipovih besedah skrbijo tudi za čisto-
čo jam, saj se v njih nabere ogromno 
smeti, ki jih ljudje tja odvržejo.

POLEG JAMARSTVA AKTIVNA 
TUDI NA DRUGIH PODROČJIH
Tako Filip kot Žiga sta srednje-

Mlada jamarja Filip (levo) in Žiga Solar raziskujeta podzemni svet 
Dobroveljske planote, Črete, Golt in Korošice.

Jamarji skrbijo tudi za čistočo jam, saj se v njih nabere ogromno 
smeti, ki jih ljudje tja odvržejo.

šolca, prvi obiskuje Elektro in raču-
nalniško šolo v Velenju, drugi ve-
lenjsko strojno šolo. Žiga trenira 
košarko v nazarskem klubu, Filip 
pa se uči igranja trobente v Glas-
beni šoli Nazarje in je član God-

be Zgornje Savinjske doline. Že-
lita si uspešno dokončati šolanje 
in odkriti še veliko novih jam in na 
sploh uspeti v jamarstvu.

Primož Vajdl, foto: arhiv Filipa 
in Žige Solarja

ZIMSKI POHOD V POTOČKO ZIJALKO

Ogledali so si ledene skulpture

Udeleženci so se pri zijalki prijetno družili. 
(Fotodokumentacija PD Solčava)

Planinsko društvo Solčava, ki 
ga vodi predsednik Lovro Vršnik, 
je organiziralo tradicionalni zimski 
pohod v Potočko zijalko. Ljubitelji 
pohodništva so se v nedeljo zbrali 
na domačiji Rogar, od koder so se 
podali proti jami.

Sončno vreme in nezahtevna 
pot, ki je sicer bila malo ledena, sta 
obetala prijetno druženje. Udele-

ženci so lahko tik pod jamo uživa-
li tudi v pogledu na Kamniško-Sa-
vinjske Alpe. V zijalki so si ogleda-
li ledene skulpture. Narava je na-
mreč poskrbela za stalagmite iz le-
du. Po vrnitvi do startne točke so 
se udeleženci pohoda ogreli na 
Rogarjevi domačiji in se okrepčali 
z juho domače gospodinje. 

Marija Šukalo
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SPREJEM ZA ULTRAMARATONSKEGA KOLESARJA

Erikovi uspehi odmevajo v rečiški občini 

Županja Ana Rebernik je pripravila sprejem za ultramaratonskega 
kolesarja Erika Rosensteina. (Fotodokumentacija občine)

Županja občine Rečica ob Sa-
vinji Ana Rebernik je pripravila 
sprejem za domačina, ultramara-
tonskega kolesarja Erika Rosen-
steina, ki je poleg vseh športnih 
uspehov pred dnevi prejel laskavi 
naslov ime leta Zgornje Savinjske 
doline 2018. 

Za ime leta je bil imenovan na 
osnovi glasov bralcev v tedniku 
Savinjske novice, lani pa je prejel 
tudi nagrado za posebne športne 
dosežke v projektu Športnik leta 
2018 Zgornje Savinjske doline. Med 
drugim je Rosenstein v letu 2018 
drugo leto zapored na ultramara-
tonski kolesarski dirki v Dobrovni-
ku osvojil naslov evropskega prva-

ka v 12-urni kategoriji. 
Kot je na sprejemu povedala žu-

panja Rebernikova, so v občini po-
nosni na uspehe in dosežke obča-
nov. Ob tem je izrazila željo, da bi 
Rosenstein na svojih kolesarskih 
in drugih poteh izrekel veliko prija-
znih besed o domačem kraju, hkra-
ti je v občino povabila Erikove kole-
sarske prijatelje. 

Rosenstein je napovedal, da nje-
gova pot v kolesarstvu še ni zaklju-
čena in da se bo še naprej trudil. 
»Želje, energija in motivacija so, pa 
tudi doma, v družini, imam ogrom-
no podporo,« je dejal in se županji 
zahvalil za izkazano pozornost.

NN

MLADINSKO SVETOVNO PRVENSTVO V ALPSKEM SMUČANJU

Naraločnik z največjo 
priložnostjo v kombinaciji

Nejc Naraločnik na mladinskem svetovnem prvenstvu tekmuje v 
vseh disciplinah.

V italijanski Val di Fassi so na 
mladinskem svetovnem prven-
stvu smučarji zaključili s tekmo-
vanji v štirih disciplinah, na vseh 
je nastopil tudi 20-letni Nejc Nara-
ločnik z Ljubnega ob Savinji (Smu-
čarsko društvo Beli zajec). Najbolj-
ši rezultat doslej je dosegel v su-
perveleslalomu, kjer je dosegel 18. 

mesto. V kombinaciji so se tekmo-
valci najprej pomerili v supervele-
slalomu, kjer je Nejc odpeljal zelo 
dobro in je po polovici tekmovanja 
zasedal 8. mesto, po nastopu v sla-
lomu je tekmo zaključil na 20. mes-
tu. V smuku je dosegel 30. rezultat, 
v veleslalomu je odstopil. 

Štefka Sem

ODBOJKARSKI KLUB MOZIRJE

Z dveh gostovanj s polovičnim 
izkupičkom

Mozirske odbojkarice s trener-
jem Danijelom Habjanom so v 
zadnjih dveh kolih 1. B državne od-
bojkarske lige za ženske gostovale 
v Prevaljah in Ljubljani. Zabeležile 
so polovičen uspeh, kljub temu so 
še vedno trdno zasidrane na šes-
tem mestu prvenstvene lestvice.

OBIČAJEN PREOBRAT
V prejšnjem kolu so Mozirjanke 

igrale pri svojih neposrednih tek-
micah za šesto mesto, ekipi Pre-
valj. Na gostovanje so odšle z dvo-
mom, da jim lahko uspe zmagati, a 
jih to pri igri ni oviralo. Kot običaj-
no, so začele zelo dobro in zmagale 
prvo igro z -20. Zopet bolj ali manj 
običajno pri njihovi igri je, da na-
to v drugi igri popustijo in dovoli-
jo nasprotnicam njihovo igro. Re-
zultatsko so bile sicer bolj ali manj 
celo igro izenačene, kljub temu pa 
na koncu gladko izgubile ob zbra-
nih 18 točkah. 

PREPOROD IN POPOLNI 
PREOBRAT

Nato je sledil preporod in popol-
ni preobrat. Igra je Mozirjankam 
stekla kot redko kdaj. Domačinke 
niso imele nobenega pravega od-
govora. Gostje so jih domala raz-

bile in brez vsakršnih težav nasle-
dnjo igro zmagale z -12. Podobno 
ali še lažje je bilo v četrti igri. Tok-
rat si niso dovolile padca zbranosti, 
kot se jim je primerilo že večkrat. 
Četrto igro so dobile na -11. Skupno 
torej Prevalje : Mozirje 1:3.

TESEN PORAZ V LJUBLJANI
To soboto so gostovale v Ljublja-

ni, pri ekipi OD Krim. Nasprotnice 
so do tega srečanja zbrale pet točk 
več kot Mozirjanke in so na lestvi-
ci neposredno pred njimi. Obetala 
se je težka tekma, kar je tudi bila. 
Ekipi sta precej izenačeni in igra-
ta podobno igro. Oba stratega sta 
se zato skozi srečanje trudila poi-
skati zmagovalno kombinacijo ig-
re in igralk. Bolj je uspevalo doma-
čemu, čeprav so Mozirjanke dobile 
prvo igro na -19. Zadeve so se na-
to obrnile, čeprav sta bili ekipi ves 
čas izenačeni. Kljub temu so do-
mačinke naslednje tri igre dobile 
na -22, -23 in -21.

Mozirjanke čaka to soboto še 
zadnje srečanje v okviru prvega 
dela. Na parketu domače dvora-
ne bodo gostile odbojkarice iz Pi-
rana.

Benjamin Kanjir
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SVETOVNO PRVENSTVO V SMUČARSKIH SKOKIH

Timi Zajc deseti na posamični 
tekmi, šesti z ekipo

Na svojem prvem nastopu na 
svetovnem prvenstvu v Inns-
brucku je bil Timi Zajc na večji, 
130-metrski skakalnici po prvi se-
riji na osmem mestu, po težjih raz-
merah v drugi seriji je tekmo zak-
ljučil na desetem mestu. Na eki-
pni tekmi je v družbi sotekmoval-
cev Petra Prevca, Anžeta Laniška 
in Žige Jelarja tekmo zaključil na 
šestem mestu. Svetovni prvak med 
posamezniki je postal nemški ska-
kalec Markus Eisenbichler, ekipno 
so naslov osvojili Nemci.

Po posamični tekmi je bil Zajc 

z obema skokoma zadovoljen. Po 
ekipni tekmi pa je izjavil: »Vsi smo 
danes pričakovali malenkost viš-
jo uvrstitev. Mislim, da smo se bili 
sposobni boriti za stopničke, a se 
nam ni izšlo. Vsak je naredil nekaj 
napak in moramo se zadovoljiti s 
tem, kar smo danes dosegli.« 

V SOBOTO MEŠANA EKIPNA 
TEKMA

Skakalce danes v Seefeldu čaka 
še posamična tekma na 109-metr-
ski skakalnici in v soboto mešana 
ekipna tekma.

Štefka Sem

RAJKO PINTAR – PREJEMNIK BLOUDKOVE PLAKETE ZA ŽIVLJENJSKO DELO

Vse življenje predan različnim področjem 
športa 

V zadnjih letih je Rajko Pintar z 
Ljubnega ob Savini najbrž najbolj 
prepoznan po svojih aktivnostih 
na področju smučarskih skokov. A 
to ni edina športna panoga, s ka-
tero se je v življenju ukvarjal. Že 
od mladega se je posvečal različ-
nim zvrstem, šport je spodbujal tu-
di kot učitelj športne vzgoje in kas-
neje kot ravnatelj ljubenske osnov-
ne šole. Za pet desetletij neutrud-
nega dela na športnem področju 
je nedavno na slovesnosti na Brdu 
pri Kranju prejel Bloudkovo plake-
to za življenjsko delo.

ČAST ZANJ IN ZA SODELUJOČE
Pintar je ob tem povedal: »Znaj-

ti se v družbi velikanov slovenske-
ga športa, ki so prejeli Bloudkovo 
priznanje, predstavlja zame veliko 
čast. Vendar ta čast ne gre samo 
meni, ampak vsem tistim, s kateri-

mi sem v teh dolgih desetletjih so-
deloval in brez katerih ne bi mogli 
dati tega, kar smo skupaj in zdru-
ženi dali slovenskemu športu. Po-
sebna hvaležnost pa gre tistim, ki 
so to delo prepoznali, to je prijate-
ljem iz SSK Ljubno ob Savinji BTC, 
Zavodu RS za šolstvo, Občini Ljub-
no, Zvezi paraplegikov Slovenije, 
Planinski zvezi Slovenije.«

35 LET V SMUČARSKO 
SKAKALNEM KLUBU

Gotovo je najvišje priznanje na 
športnem področju višek petih de-
setletij dela, a Pintar pravi, da so 
uspehi rezultat skupnega priza-
devanja in dela, saj po njegovem 
mnenju en sam človek ne more na-
rediti veliko, skupaj pa se da nare-
diti veliko in dobro.

Prav gotovo so bili njegova prip-
ravljenost na sodelovanje, vztraj-
nost in vera v skupne visoke cilje 
tisti, s katero je Smučarsko skakal-

ni klub Ljubno ob Savinji BTC, kjer 
je opravljal vodstvene funkcije, do-
segel, da je Ljubno postalo ena od 
postaj najprej celinskega ter nato 
še svetovnega pokala v smučar-

skih skokih za ženske. Iz kluba so 
izšli tudi številni vidni tekmovalci, 
ki so državo zastopali in jo še na 
mednarodnih in olimpijskih tek-
movanjih.

DEJAVEN TUDI NA 
ORGANIZACIJSKEM PODROČJU
V klubu je opravljal številne 

funkcije – od napovedovalca te-
kem do predsednika organizacij-
skega komiteja svetovnega po-
kala v skokih za ženske. Postal je 
član izvršilnega odbora Smučar-
ske zveze Slovenije, v kateri zasto-
pa interese organizatorjev tekem 
za svetovni pokal. Je tudi predstav-
nik Slovenije v pododboru FIS za 
smučarske skoke, otroška in mla-
dinska vprašanja.

NE LE SMUČANJE …
Rajko Pintar se je v mladosti de-

javno ukvarjal z orodno telovad-
bo in že s 16-timi leti postal vadi-
telj. Posvečal se je dviganju ute-
ži in tekmoval v prvi zvezni ligi. V 
času študija na visoki šoli za te-
lesno kulturo (danes fakulteta za 
šport) je prejel nagrado za najbolj-
šo pedagoško prakso v šolskem le-
tu 1973/1974.

Za 50 let
neutrudnega dela na 
športnem področju je Rajko 
Pintar prejel Bloudkovo 
plaketo za življenjsko delo.

Po zaposlitvi na OŠ Ljubno ob Sa-
vinji se je kot športni pedagog zav-
zemal, da bi vsi učenci šport spreje-
li za del svoje vsakdana. To delo je 
nadaljeval tudi kot dolgoletni rav-

natelj na tej šoli. V času njegovega 
ravnateljevanja je bila zgrajena no-
va športna hala in dodobra obnov-
ljena stara telovadnica.

Prizadeval si je, da so vsi učenci 
dosegli plavalno in smučarsko pi-

smenost, bil je soustanovitelj Od-
bojkarskega kluba Ljubno, zelo ak-
tivno je sodeloval pri športni orga-
niziranosti invalidov v sodelovanju 
z Zvezo paraplegikov Slovenije.
ZAPUŠČINA STANKA BLOUDKA IN 

BENA HVALE
Pintarju je uspelo zbrati in oh-

raniti bogato korespondenco in 
dokumentacijo gradnje prve veli-
ke skakalnice na Ljubnem, katere 
projektant je bil prav ing. Stanko 
Bloudek. V klubskih prostorih pa 
so uredili spominsko sobo špor-
tnega novinarja in častnega obča-
na Ljubnega Bena Hvale.

Rajko Pintar je Bloudkovo pri-
znanje prejel za delo v športu. Bil 
pa je aktivnem tudi na družbenem, 
političnem in publicističnem po-
dročju. Med drugim je bil predse-
dnik ljubenske krajevne skupnos-
ti in večkrat član občinskega sve-
ta. Dopisoval je v vidne slovenske 
časnike, bil urednik Savinjskih no-
vic, v zadnjem času pa je izpod nje-
govega peresa nastala knjiga Lju-
benska ljubezen do smučarskih 
skokov.

Marija Lebar

Rajko Pintar pravi, da so uspehi rezultat skupnega prizadevanja in 
dela. (Foto: Franjo Atelšek)
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JUDO KLUB VELENJE

Urh Štober se vztrajno približuje evropskemu vrhu

Urh Štober (desno) in Urban Kuhar na tekmovanju v Follonici 
(fotodokumentacija Judo kluba Velenje)

Februar je bil za nekatere tek-
movalce iz Judo kluba Velenje pre-
cej pester mesec. Po kadetskem 
državnem prvenstvu se namreč 

ban Kuhar, ki se je prav tako dob-
ro izkazal.

Sredi februarja je v Ravnah na 
Koroškem potekal mednarodni 
turnir Guštanj Open 2019, ki se ga 
je udeležilo 180 tekmovalcev iz os-
mih držav. Tudi tukaj se je izkazal 
mladi Zgornjesavinjčan, Jaka Tevž 
iz Potoka, ki je v svoji kategoriji os-
vojil odlično peto mesto.

TG

začenjajo evropski pokali, na kate-
rih mladi športniki lovijo normo za 
zaključni turnir, evropsko prven-
stvo. V okviru evropskega pokala 
Follonica 2019, ki se odvija v Itali-

ji, sta njihove barve zastopala Urh 
Štober in Urban Kuhar. V močni 
konkurenci sta se poskušala prebi-
ti do pomembnih točk in zmag. 

V kategoriji, v kateri tekmuje 
Štober, doma iz Kokarij, se je po-
merilo kar 55 tekmovalcev. Kot so 
zapisali v Judo klubu Velenje, je 
Urh svoj nastop začel fenomenal-

no in nanizal tri zaporedne zma-
ge nad Avstrijcem, Italijanom ter 
Madžarom. V četrtfinalu ga je pre-
magal nizozemski tekmovalec, na-
to pa dokončno ustavil v repasa-
žu tekmovalec iz Nemčije. Kljub 
dvema porazoma je dosegel od-
lično 9. mesto in tako dokazal, da 
lahko spada med najboljše v svo-
ji kategoriji tudi na evropskem ni-
voju. Tekmovanja se je udeležil Ur-
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

•	 PREGNALI	VLOMILCA
Bočna: 20. februarja je neznani storilec v Bočni vstopil v odklenje-

no hišo, medtem ko so stanovalci v bližini hiše opravljali delo. Ko so 
prišli v hišo, so ga pregnali. Zbežal je skozi okno in ničesar odnesel.
•	 SMUČARKA	SE	JE	HUDO	POŠKODOVALA

Golte: 21. februarja se je pri smučanju na Golteh poškodovala smu-
čarka. Slednja je med smučanjem zapeljala v kup snega in pri tem 
padla. Utrpela je hude telesne poškodbe in bila odpeljana v bolnišni-
co Celje na zdravljenje. 
•	 OBČAN	PADEL	V	POTOK

Žlabor: 21. februarja ob 16.10 si je v Žlabru občan pri padcu v po-
tok poškodoval nogo. Gasilci PGD Nazarje so nudili pomoč zgornjesa-
vinjskim reševalcem nujne medicinske pomoči pri prenosu poškodo-
vane osebe.
•	 ZAGORELA	TRAVA

Šentjanž: 22. februarja ob 19.16 je v Šentjanžu gorela suha trava. 
Gasilci PGD Rečica ob Savinji so požar na površini okoli 15 kvadratnih 
metrov omejili in pogasili.
•	 NESREČA	TURNEGA	SMUČARJA

Menina: 24. februarja so bili policisti Policijske postaje Mozirje ob-
veščeni o nesreči turnega smučarja na Menini planini. 62-letni smu-
čar je zapeljal na pomrznjeno vrhnjo plast snega, zaradi česar je padel 
in si zlomil levo golen. Posadka s helikopterjem Slovenske vojske (SV) 
v spremstvu združene ekipe gorske reševalne službe in helikopterske 
nujne medicinske pomoči (HNMP) z Brnika je dostopila do poškodo-
vanega, ga oskrbela in prepeljala v nadaljnjo oskrbo v UKC Ljubljana.
•	 OTROK	PADEL	Z	ŽIČNICE	

Golte: 25. februarja ob 11.13 se je na smučišču Golte pri padcu z žič-
nice poškodoval otrok. Reševalci in zdravnik na smučišču so poško-

dovanega oskrbeli, nato ga je posadka s helikopterjem SV v spremstvu 
dežurne ekipe HNMP Maribor prepeljala v UKC Ljubljana.

ALPSKI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH

Jernej Presečnik sezono končal 
na tretjem mestu

Na zadnjih dveh tekmah alpske-
ga pokala v nemškem Oberhofu 
sta za slovenski uspeh poskrbela 
Lovro Vodušek in Jernej Presečnik. 
Na prvi tekmi sta oba stala na sto-
pničkah. Lovro Vodušek je osvojil 
drugo mesto, Jernej Presečnik je 
bil tretji. Medard Brezovnik je bil 11., 
Jan Bombek 15. in Luka Robnik 27. 

Na drugi tekmi se je najbolje od-
rezal Brezovnik. Tekmo je končal 
na 9. mestu, Vodušek je bil 11., Luka 
Robnik 13. in Presečnik 17. V sku-
pnem seštevku alpskega pokala je 
Jernej Presečnik osvojil tretje mes-
to. Vsi našteti so člani SSK Ljubno 
ob Savinji BTC.

Štefka Sem

SMUČARSKI KLUB LUČE

Dogajanje zaznamovalo izjemna udeležba in sijajno vreme
Na smučišču v Logu je v sobo-

to, 16. februarja, potekalo odpr-
to prvenstvo v veleslalomu. Tek-
movanje prireja Smučarski klub 
Luče in je že tradicionalno. Pri-
merno je za tekmovalce vseh 
starosti, saj so jih organizatorji 
razdelili v 13 starostnih kategorij. 
Vabilo je veljalo tudi za deskar-
je na snegu. 

ŠTEVILČNA UDELEŽBA 
TEKMOVALCEV 

Kot bi se vreme hotelo odkupi-
ti za lansko nagajivost, ker zaradi 
pomanjkanja snega in previsokih 
temperatur tekme niso mogli izpe-
ljati, je tokratna sobota postregla s 
sončnim vremenom in ugodnimi 
razmerami. K tekmovanju se je pri-
javilo kar 61 udeležencev. Med nji-

mi so bili tekmovalke in tekmoval-
ci iz celotne Zgornje Savinjske do-
line. Tekmovali so tudi smučarji s 
kamniškega konca, ki so se pripe-
ljali z dvema kombijema.
RAZGLASILI TUDI ABSOLUTNEGA 

ZMAGOVALCA
Tekma se je začela ob 10. uri, 

opoldne so že razglasili rezulta-
te. Po smučišču se je spustil le en 
deskar, sicer pa so bile posame-
zne staroste kategorije dobro za-
stopane. 

Tekmovalci so za prva tri osvo-
jena mesta v vsaki kategoriji pre-
jeli priznanja. Razglasili so tu-
di absolutnega zmagovalca pr-
venstva. To je postal Tomaž Rob-
nik, ki je progo prevozil v 21,7 se-
kunde.

Predstavnik organizatorja Ivan 
Kumer je povedal, da so bili z ude-
ležbo in izvedbo zelo zadovoljni. 

Razveseljivo je tudi, da ni bilo po-
škodovanih.

Marija Lebar

•	 ZASEGI	VOZIL	IN	PRIDRŽANJE
Policisti so v preteklem tednu zasegli dve motorni vozili, zaradi vo-

žnje brez vozniškega dovoljenja in eno osebo pridržali zaradi vožnje 
pod vplivom alkohola.
•	 VELIKA	POŽARNA	OGROŽENOST	OKOLJA

Uprava za zaščito in reševanje je razglasila veliko požarno ogrože-
nost naravnega okolja od 25. februarja dalje na območju celotne drža-
ve. Razglas velja za območja brez snežne odeje. V naravnem okolju je 
poleg požiganja in odmetavanja gorečih ali drugih predmetov ali sno-
vi, ki lahko povzročijo požar, prepovedano kuriti, kuriti kresove, poži-
gati na območjih ob infrastrukturnih objektih, izven pozidanih površin 
uporabljati predmete, naprave ali izvajati aktivnosti, ki lahko povzroči-
jo požar ter izvajati ognjemete. Inšpektorat RS za varstvo pred narav-
nimi in drugimi nesrečami in Policija bosta izvajala poostren nadzor.

(Foto: IS)
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Zahvale, Oglasi

  

 

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

ZAHVALA

Jožefa PEČOVNIK
8. 4. 1929 - 21. 2. 2019

Hvala vsem, ki ste Jožico pospremili na njeni zadnji poti, za izrečene 
besede sočutja, roko podpore, darovano cvetje in sveče.

Matej in Magda z družinama

Pomlad bo na tvoj vrt prišla,
čakala bo, da prideš ti
in sedla bo na rožna tla,
a zajokala, ker te ni.

ZAHVALA
Ob prerani izgubi dragega brata in strica 

Vinka MATKA
iz Bočne, Otok 40

29. 9. 1954 - 14. 2. 2019

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za podarjeno cvetje, sveče, svete maše in za vsa izreče-
na sožalja.

Zahvaljujemo se DEOS Centru starejših Gornji Grad, bolnišnici To-
polšica, zdravniški službi Mozirje, Nazarje, gospodu župniku Ivanu Še-
lihu, diakonu Stanku Čeplaku, bočkim pevcem in gasilcem, gospodu 
Marku Potočniku za poslovilne besede, pogrebni službi Anubis.

Iskrena hvala gospe Mariji Tevž za vso pomoč v času njegove bolez-
ni, kakor tudi gospe Silvi Mikek za vso pomoč pri pogrebnem obredu 
dragega nam Vinkota. 

Še enkrat iskrena hvala vsem, ki ste ga pospremili v njegov prera-
ni grob.

Žalujoči Marinšekovi

Mirno in spokojno si zaspala,
v večni sen od nas odpotovala.
Naj bo srečno tvoje potovanje
in pogosto vračaj se nam v sanje.

ZAHVALA

Poslovila se je naša draga mama, žena in babica

Stanka ŠTIGLIC
iz Radmirja

2. 5. 1939 - 17. 2. 2019

Iskrena hvala vsem, ki ste imeli našo Stanko radi in ki ste jo pospre-
mili na njeni zadnji poti.

Prav tako lepa hvala za vso podporo v teh žalostnih trenutkih.

Vsi njeni

V najem se oddaja Lovski dom Solčava. 
Pisne ponudbe sprejemamo do 8. 3. 2019 

na naslov: Lovska družina Solčava 
Solčava 52a, 3335 Solčava.

Telefon: 041-537-469

ZAHVALA

Zahvaljujemo se Prostovoljnemu gasilskemu društvu Na-
zarje za pomoč ob razlitju fekalij v stanovanje Rihter.

Rihterjevi
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Za razvedrilo

MNOGI ŠE ZNAJO PLESATI
Malce (ali zelo) erotično sta nakazala plesne figure nevesta (Ja-

sna Skornšek) in ženinov prijatelj (Peter Hojan) v Malomeščan-
ski svatbi v izvedbi Gledališča Mozirskega, ki se je krhala iz slike 
v odrsko sliko, kot je razpadalo novo kuhinjsko pohištvo pred sva-
ti. Je to napovedalo polomijo zakona ali pač le strasti, ki sekajo tu-
di po sklenitvi neke zveze? Po sloganu doma je lepo, povsod drugod 
pa še bolj diši po »prepovedani« avanturi in skokom čez plot? Gle-
dljivo zapeljivo!

Z LAHKOTO GALANTEN
Betka in Marko Ročnik sta člana folklorne skupine Kulturnega 

društva Bočna, pri podeljevanju pokalov v smučarskih skokih za 
ženske na Ljubnem ob Savinji pa sta priskočila na pomoč.

Betka: »Se mi kar smeji, saj imam v eni roki šopek, v drugi pa ga-
lantnega dragega.«

Marko: »Ob moji nasmejani Betki je lahko biti galanten. Še robčka 
ne potrebujem, saj ni taka, da bi kar naprej nekaj smrkala.«

ZAPOJMO ENO UBRANO
Franci Petek, direktor Smučarske zveze Slovenije (drugi z leve): 

»Dajmo, na en, dva, tri eno zapet!«
Jože Mermal, predsednik uprave BTC (desno): »Pa ne spet Plani-

ca, Planica … Na Ljubnem smo.«
Ljubo Jasnič, predsednik zbora in odbora panoge za smučar-

ske skoke in nordijsko kombinacijo (levo): »Prav lepa je Ljubenska 
fara …«

(Foto: JM)

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 10. številki SN

2019

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Križanka, Napovednik

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

Petek,
1. marec

ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predavanje Savinjsko splavarstvo
ob 20.00. Karnevalski šotor v Mozirju
Stand up Show (Bergant, Stare, Vodopivec, Novak)

Sobota,
2. marec

ob 9.00. Smučišče Golte
Brezplačen test smuči rossignol
ob 9.00. Kmetija Ramšak v Florjanu
Prikaz obrezovanja kmečkih sadovnjakov
ob 12.00. Golte
Pustno rajanje z DJ Marnixom
ob 14.00. Sadni drevored ob Ljubnici na Ljubnem
Prikaz obrezovanja mladega sadnega drevja
ob 15.00. Kmetija Oter na Homcah
Prikaz obrezovanja kmečkih sadovnjakov
ob 18.00. Kulturni dom Radmirje
Koncert ob 10. obletnici delovanja ŽPZ Jutro
ob 19.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Predstava Šmeksi ljubezen
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Etno večer Glej lušno je pr' nas

Napovednik dogodkov
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Sobota,
2. marec

ob 19.00. Kulturna dvorana Solčava
Pustna prireditev Vinarska
ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma - Mozirje : Vital Ljubljana
ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Predstavitev Zgornjesavinjskega alpinističnega kluba
ob 20.00. Karnevalski šotor v Mozirju
Gala maškarada (Grupa Viktor, Ines Erbus)

Nedelja,
3. marec

ob 15.00. OŠ Šmihel nad Mozirjem
Prireditev Šmihel poje
ob 15.00. Športna dvorana Nazarje
Otroška maškarada 
ob 15.00. Karnevalski šotor v Mozirju
Otroška maškarada (čarovnik, Pika Nogavička)
ob 15.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Predstava Šmeksi ljubezen

 Ponedeljek,
4. marec

ob 9.00. Kulturni dom Mozirje
Zeliščarski pomenki
ob 18.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Štart:up Rečica ob Savinji

Torek,
5. marec

ob 10.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Dopoldanska čajanka
ob 16.00. Mozirski trg
Mednarodni pustni karneval
ob 20.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Vadba za telo in dušo

Sreda,
6. marec

ob 17.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico

Četrtek,
7. marec

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Lev v srcu
ob 18.00. Glasbena šola Nazarje
Koncert strunskih inštrumentov
ob 19.00. Medgen borza Rečica ob Savinji
Glasba naše mladosti - koncert za družine

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov
Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi 
vsa ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. 
Kvalitetno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.      

◊	Naročila	in	montaža	vseh	TELEMACH		in	
TOTAL	TV	paketov!		gsm:	041/688-094.	

Miro Prašnikar s.p., Sp. Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti. 

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravi-
la (menjava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p., Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za upora-
bo v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... 
Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrablje-
nih vozil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene me-
hanizacije; gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	ODKUPUJEMO	HLODOVINO	BORA	
Kontakt: 031 649 751; 03 839 51 20.

ČASLES d.o.o., Homec 39, 3332 Rečica ob Savinji.

ŽIVALI – PRODAM
Prašiče, najboljše mesnate pasme za 
dopitanje na večjo težo, Fišar; gsm 
041/619-372.
Prodam prašiče, domače vzreje, raz-
ličnih tež, nad 100 kg, ugodno, An-
drejeva kmetija; gsm 031/509-061.
Brejo telico sl, brejo 6 mesecev, pro-
dam; gsm 041/783-440.
Prodam bikca križanca, star 7 dni; tel. 
št. 58-35-239.
Prodam teličko simentalko, staro 14 
dni; gsm 051/358-408.
Prodam bikca ls/lim, 140 kg; gsm 
031/759-955.
Bikca sr pasme, starega deset dni, 
prodam; gsm 031/266-738.
Prodam 10 dni starega bikca (sr); 
gsm 041/328-058.
Prodam bikca, starega 10 dni; gsm 
041/783-572.

Dva bikca menjam za teličke ls; gsm 
041/766-535.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico za zakol, dopita-
nje in teličke, bikce nad 100 kg; gsm 
031/533-745.
Kupim telice in krave za zakol. Plači-
lo takoj; gsm 031/832-520.

DRUGO – PRODAM
Prodam zelo lepo ohranjeno nosilko 
za dojenčka, baby bjorn air, 35 eur 
gsm 051/357-753.
Prodam fižol in orehe; gsm 031/565-
114.
Drva, suha, bukev, gaber, metrska, 
klaftre, možen razrez na kratko, pre-
voz, prodam; gsm 031/585-735.
Prodam harmoniko munda, staro 3 
leta; gsm 040/256-800.

Prodam trosilec gnoja sip krpan 
30, odličen, in domače orehe; gsm 
041/614-818.
Prodam dvobrazni plug in v najem 
dam manjšo in veliko garažo; tel. št. 
031/539-051  ali 58-31-520.
Prodam suhomontažne obrezline 
z možnostjo dostave na dom; gsm 
041/463-490.
Traktor imt 549, l. 88, reg., 5 pre-
stav, prodam, 3.800 eur; gsm 068-
629-910.
Prodam nogavice iz domače volne, 
sive, bele; gsm 070/621-722.
Zaradi bolezni prodam neuporabljen 
motokultivator; gsm 040/477-577.
Prodam hlodovino jesena in hrasta 
za drva NŠ. Cena 55 eur; gsm 
041/324-377.
Po 25 eur prodam 20 bal, od tega 4 
suhe; gsm 070/220-481.
Prodam 8 m metrskih, bukovih drv; 
gsm 031/478-446.
Prodam domač med; gsm 041/868-
633.

DRUGO – KUPIM
Kupim rabljen kotel za žganjekuho; 
gsm 041/838-680.

DRUGO – ODDAM
Če kdo zbira pločevinke, imam več-
jo količino, jih podarim; gsm 051/631-
190.

DRUGO – IŠČEM
Če ima kdo za podariti polnilec za 
sony ericsson, naj ga pokliče; tel. št. 
03/5845-458.
Iščem osebo za košnjo srednje-
ga travnika v Ljubiji-Kolovratu; gsm 
051/253-690.

NEPREMIČNINE 
Oddam enosobno stanovanje na 
Ljubnem ob Savinji; gsm 040/419-
882.
Oddam garsonjero v najem, oddam 
sobe v najem, okoliš Mozirja; gsm 
041/280-005.
Poslovni prostor primeren za različ-
ne dejavnosti, v centru Mozirja, od-
dam; gsm 041/ 650-151.
Zaradi bolezni oddam v brezplačen 
najem zelenjavni vrt s plastenjaka-
kom v Mozirju; gsm 040/477-577.
Kupim zazidljivo parcelo v oko-
lici Mozirja, lahko tudi hišo; gsm 
031/784-099.
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Oglasi
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Ljudje in dogodki, Oglasi


